
NUNTA MIELULUI

 Îţi mulţumesc, Frate Edmonds. Domnul să te
binecuvânteze.
Bună seara, prieteni. Cu certitudine este un privilegiu din

nou în seara aceasta să fiu aici în Tabernacolul Fellowship. Când
am trecut pe acolo, în această după-amiază, şi m-am uitat unde
se afla, şi am văzut cuvântul „Părtăşie,” asta mi-a căzut chiar
bine. Îmi place asta, Frate Edmonds. Părtăşie, iată în ce credem
noi.
2 Un vechi prieten de-al meu, care de puţin timp s-a dus acasă
să fie cu Domnul, mulţi dintre voi poate l-aţi cunoscut, Dr. F.F.
Bosworth, mulţi dintre voi. El a fost aici în Phoenix, eu cred, cu
mine odată, un suflet foarte nobil. Şi el era un…avea un—un…
El era un om bătrân sfânt, dar avea un simţ al umorului. Şi mi-a
spus, odată, a zis…Eu tot vorbeam despre părtăşie. Şi el a zis,
„Frate Branham, tu ştii ce este părtăşia?”

Am spus, „Ei bine, cred că da, Frate Bosworth.”
3 A spus, „Sunt doi oameni într-o corabie.” Astfel, şi cam aşa
este, care îşi împart spaţiul.
4 Şi am văzut că mulţi dintre voi aţi ridicat mâinile, că îl
cunoaşteţi pe Fratele Bosworth. Fiind că—că l-aţi cunoscut, mi-
ar place să spun un cuvânt despre ultimele lui momente aici pe
pământ. Îl cunoşteam de multă vreme. Şi el era aici să predice
Evanghelia şi să se roage pentru bolnavi, înainte ca să mă nasc
eu. Astfel vă puteţi da seama ce vârstă avea el. Domnul l-a lăsat
să trăiască, eu cred, cam optzeci şi cinci de ani, cam aşa ceva, şi
încă un om bătrân şi nobil când a murit.
5 Când avea şaptezeci şi cinci, cred că era, eu şi cu el eram
la…cred, la Hotelul Edgemont din Miami. Şi noi—noi cinasem,
şi ne-am dus la malul mării unde ajungeau valurile, ca să vedem
răsăritul lunii. Şi eu aveam, la acea vreme cam patruzeci de ani,
aplecat de umeri, mergeam în acel fel. Şi el, cam de şaptezeci şi
cinci, pe cât se putea de drept. Şi mă uitam la el, şi îl admiram.
Şi am zis, „Frate Bosworth, vreau să-ţi pun o întrebare.”

A zis, „Spune, Frate Branham.”
Şi am spus, „Când ai fost în cea mai bună formă?”

6 A zis, „Chiar acum.” Ei bine, atunci, m-am simţit ruşinat de
mine însumi. Şi a zis, „Uiţi că eu sunt doar un copil care locuieşte
într-o casă veche,” a zis. Şi acela era Fratele Bosworth.
7 Când am auzit că el urma să îl întâlnească pe Domnul,
aproape că am ars cauciucurile de la maşină, în drum spre
Miami, ca să îl văd. Şi când eu şi cu soţia am ajuns acolo…
Şi familia Bosworth şi familia noastră au fost buni prieteni. Şi



2 CUVÂNTUL VORBIT

noi am intrat. Bătrânul patriarh întins pe o canapea mică. Şi
s-a ridicat, căpşorul lui pleşuv, braţele lui mici, subţiri întinse
spre mine, aşa. Îmi curgeau lacrimile pe obraji. L-am apucat în
braţele mele, şi am strigat, „Părinte, părinte, carul lui Israel şi
călărimea lui!” Pentru că, dacă a existat vreodată un om care
a dat vreodată demnitate mişcării Penticostale, acesta a fost
Fratele Bosworth. Cu siguranţă era. El a fost o floare minunată.
8 Şi ştiţi, primul lucru ce a vrut să facă, a fost să-mi spună o
mică glumă, în acel fel, ştiţi.

Şi am zis, „Frate Bosworth, te vei face bine?”
9 A spus, „Nu, Frate Branham. Nu sunt bolnav, mai întâi de
toate.” A spus, „Eu doar mă duc Acasă.”

Am zis, „Bine, asta-i foarte bine.”
10 Doar ce venisem de pe câmpurile de misiune din Africa, eu şi
cu el. A spus, „Sunt doar prea bătrân ca să mai trăiesc.” A spus,
„Mă duc Acasă.”

Am zis, „Frate Bosworth, ce m-ai sfătui să fac?”
11 Şi el a spus, „Rămâi cu Evanghelia.” Şi a spus, „Întoarce-te
pe câmpurile de misiune cât de repede poţi.” A spus, „Acesta ar
fi sfatul meu.”
12 Şi am zis, „Frate Bosworth, aş vrea să te întreb încă un
lucru.”

El a spus, „Ce este, Frate Branham?”
13 Am zis, „Acum, tu ai dedicat cam şaizeci de ani pentru
Domnul, în slujbă, sau poate mai mult.” Şi am zis, „Când a fost
momentul cel mai fericit din viaţa ta?”

A spus, „Chiar acum.”
Am zis, „Frate Bosworth, tu ştii că mori?”

14 A spus, „Eu nu pot muri. Am murit cu mulţi ani în urmă.” Şi
eu…El a spus, „Frate Branham, tot ce am iubit şi la ce am ţinut
eu în ultimii şaizeci de ani, aştept ca El să deschidă acea uşă în
orice moment şi să vină, să mă ia.”

Mă gândesc la asta, Psalmul Vieţii:
Vieţile oamenilor mari ne amintesc toate
Că ne putem face vieţile sublime,
Cu despărţiri, lăsând în urma noastră
Urme de paşi pe nisipurile timpului.

Şi el cu siguranţă a lăsat urme de paşi, pentru mine.
15 Înainte ca el să moară, sau, să trea-…să meargă în Slavă,
cam o oră, sau poate mai mult, înainte ca el să se stingă, el a
adormit cumva câteva ore, şi soţia lui, fiii lui, cei dragi stăteau în
jur, şi bătrânul s-a trezit, a privit în jur, s-a ridicat, şi a alergat în
mijlocul încăperii, şi a dat mâna cu mama lui care a fost plecată
de mulţi ani, cu tatăl lui. Şi mai bine de o oră, dădea mâna
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cu oameni, zicând, „Acesta este Fratele John. Da, tu ai venit la
Cristos în adunarea mea din Joliet, Illinois. Iată-l pe Fratele…”
Dând mâinile cu convertiţii lui care au trecut, de multă vreme.
16 Eu—eu vă spun, uneori eu cred că în ceasul în care noi trecem
de pe acest pământ pe celălalt, cred că cândva când…Râul va fi
greu de traversat, oricum, ştiţi. Eu cred că poateDomnul le spune
celor dragi ai noştri, „Coborâţi la râu şi întâmpinaţi-i acolo.”
Pentru că aşa cum a spus Iacob, noi vom fi adunaţi cu poporul
nostru într-o zi.
17 Şi eu aştept să vină acea zi. Şi atunci când închei cu viaţa
aceasta aici, sau Dumnezeu încheie cu mine aici, şi văd că am
biruit fiecare fortăreaţă care am putut, am traversat fiecare
măriciniş, şi am urcat fiecare deal, vreau să privesc înapoi şi să
văd pe unde am fost, când voi coborî la râu.
18 Am spus întotdeauna, ca oamenii de culoare de aici, ei au o
cântare mică pe care o cântă, „Eu nu vreau nici un necaz la râu.”
Vreau să îndrept totul acum.
19 Doar poate să pun sabia înapoi în teacă, şi să îmi dau jos
casca, să o pun jos pe plajă, şi să ridic mâinile, şi să strig, „Adu
barca de salvare, Tată. Vin acasă în dimineaţa aceasta.” El va fi
acolo. Nu vă îngrijoraţi. Eu cred asta. Cred că este dorinţa inimii
fiecăruia dintre noi.
20 Acum, este într-adevăr un mare privilegiu să fiu aici în seara
aceasta cu acest păstor minunat şi biserica lui, şi această lucrare
minunată, şi aceştia care pribegesc în Cristos, în acest capăt al
Phoenixului. Pentru că, într-adevăr, noi suntem călători. Suntem
pelerini şi străini aici. Noi căutăm o Cetate.
21 Aşa cum vorbeam în dimineaţa aceasta la tabernacolul
Fratelui Fuller, despre Sămânţa Regală. Acum, dacă aveţi
casetofoane, eu nu menţionez niciodată. Dar acolo s-a întâmplat
ceva în dimineaţa aceasta, că eu…Dacă aveţi un casetofon, dacă
luaţi una dintre benzi, sunt sigur că veţi aprecia asta. Fratele
Maguire le are, şi Sămânţa Regală A Lui Abraham.
22 Vedeţi, sămânţa lui Abraham era Isaac, care este Evreiască,
naturală. Dar Sămânţa Regală era Cristos, prin făgăduinţă, şi
acel Cristos era Cuvântul lui Dumnezeu manifestat. Şi este în
inima noastră astăzi în timp ce noi…„Dacă Eu…Voi rămâneţi
în Mine, şi Cuvântul Meu în voi, atunci cereţi orice vreţi, şi vi se
va da.”
23 Acum, eu am exprimat asta, despre Phoenix, de multe ori
de când am fost aici…Prima dată când am venit a fost acum
treizeci şi cinci de ani. Şi sus pe a 16-a şi Henshaw, am locuit,
am lucrat la Circle R Ranch aici, din Wickenburg. Şi ieşeam
cu o fetiţă acolo pe a 16-a şi Henshaw. Am fost să caut locul
zilele trecute, şi acesta nici măcar nu mai este Henshaw. Este
Buckeye acum. Şi este un oraş mare chiar în zona metropolitană
din Phoenix aici. Totul este aşa schimbat.
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24 Şi eu şi cu soţia am suit pe South Mountain ca să ne uităm
înapoi la Phoenix. M-am gândit, cu vreo trei sute de ani în urmă,
probabil că nu era nimic aici decât coioţi, cactuşi, şi aşa mai
departe. Şi acum este un oraş mare şi minunat. Acum, am spus,
„Dragă, este convertit sau pervertit? Poţi alege. Pentru mine,
este pervertit acum. Deoarece, aceste clădiri mari şi structuri
frumoase ar fi bune dacă bărbaţii şi femeile ar umbla în sus şi-n
jos pe străzi, cu mâinile ridicate spre Dumnezeu, lăudându-l pe
Dumnezeu, şi ar trăi ca fraţii şi ca surorile; în loc să bea, să joace
la jocurile de noroc, să fumeze, să mintă, să fure, berării, tot ce
este rău. În mijloc la toate acestea, totuşi…”

Atunci soţia mi-a spus, „Atunci, Billy, pentru ce eşti aici?”
25 Am spus, „Dar, dragă, de când stăm aici, de cincisprezece
minute, câte minciuni s-au spus în acea vale? Câte jurăminte au
fost făcute în van, în Numele Domnului? Câte ţigări, câte băute
de whiskey, câte adultere s-au comis, şi peste tot acolo, doar în
acest timp scurt, de când suntem aici?”

Ea a zis, „Nu este îngrozitor?”
26 Dar am spus, „Iată pentru ce suntem aici, dragă. Câte
rugăciuni credincioase s-au înălţat de când suntem noi aici? ‚Voi
sunteţi Lumina lumii.’ Iată de ce suntem aici, ca să ne punem
umerii cu aceste bisericuţe de aici, să facem tot ce putem, să le
ajutăm să meargă înainte. Să fim un…”
27 Voi toţi, sfinţilor, sunteţi o binecuvântare pentru mine. Sper
că eu voi fi o binecuvântare pentru voi, vizitându-vă aici. Şi eu,
când am aflat că voi reuşi să vizitez diferite denominaţiuni şi
organizaţii, şi—şi diferite biserici, şi aşa mai departe, fraţii din
valea Phoenix de aici, inima mea era emoţionată. Asta are loc
înainte de convenţia la care urmează să vorbesc, la convenţia
Oamenilor de Afaceri Creştini, cred, la micul dejun de sâmbătă
dimineaţa, şi apoi adunarea de duminică după-amiază, va urma,
duminica următoare. Şi este întotdeauna un privilegiu să mă
întâlnesc cu acei fraţi. Cred că ei au vreo două mii cinci sute de
scaune acolo. Vor fi suficiente locuri pentru toţi. Şi sperăm să vă
întâlnim acolo.
28 Şi apoi să avem acest timp de părtăşie, să mergem de
la biserică la biserică, şi să vorbim. Cred că am predicat în
dimineaţa aceasta până am ajuns răguşit de la predicat, timp
de aproximativ o oră şi jumătate. Şi aceea a fost una scurtă. De
obicei nu ies afară timp de trei sau patru ore din aceasta, la—la
biserica de acasă. Eu doar…Nu sunt un predicator. Astfel eu—
eu doar fac un zgomot de bucurie către Domnul. Îmi place atât
de mult să fac acest lucru. Eu—eu presupun că, chiar îmi place şi
aşa că continui să îl fac. Am fost…mi s-a exprimat de patru sau
cinci ori că ţin oamenii prea mult, astfel ştiu că este adevărat. Şi
în seara asta, sincer, noi vom ieşi de aici înainte de ora unu. Eu,
aproape că vă asigur de asta. Eu doar, aproape…Un duh atât
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de bun, şi totul atât de minunat, sunt sigur că Duhul Sfânt va
avea o binecuvântare pentru noi.
29 Acum, acum nu am ţinut servicii de vindecare în adunări.
Eu…Într-o seară, jos la fratele…Jesus’ Name, cine era
păstorul? Fratele Outlaw. Biserica Fratelui Outlaw, erau aşa de
mulţi acolo care au vrut să se facă rugăciune pentru ei. Şi l-
am pus pe fiul meu să împartă câteva cartonaşe de rugăciune.
Şi apoi două seri, Duhul Sfânt pogora aşa în clădire, încât…
Ştiţi toţi. Aţi fost în adunările mele. Toţi aţi fost. Vedeţi cum
discernământul, şi aşa mai departe. Dar acum am observat că se
strâng mulţi pentru care să ne rugăm. Şi am observat de prima
dată, începând de miercuri şi joi. M-am gândit să aştept până
după duminică, pentru că dacă se ţin servicii de vindecare în
biserică…
30 Vedeţi, eu—eu am anunţat peste tot unde am mers ca fiecare
persoană să rămână la postul vostru de datorie duminica, vedeţi.
Aceste adunări speciale sunt doar pentru a vizita fraţii. Şi noi—
noi vrem ca fiecare să îşi păstreze locul de datorie, pentru că
păstorul vostru vă aşteaptă, şi acolo este unde ar trebui să fiţi.
31 Astfel atunci—atunci mă gândesc, mâine seară, dacă Domnul
vrea, eu nu…Unde trebuie să fim mâine seară? [Un frate
spune, „În Tempe, la biserica Fratelui O’Donnell.”—Ed.] Fratele
O’Donnell, la Tempe, Arizona. Acum, dacă nu aveţi un—un lucru
special în biserica voastră, şi aveţi oameni bolnavi, păi, eumă voi
ruga pentru bolnavi, mâine seară, doar voi face un rând obişnuit
de rugăciune, mă voi ruga pentru bolnavi, poate—poate luni,
marţi. Să vedem, eu trebuie…sunt…Oh, am…Am biserică şi
miercuri seara? [„Da.”] Miercuri seara. Atunci asta…
32 Şi începe joi, aşa este, convenţia? [Un frate spune, „Eu cam
am lucruri…?…”—Ed.] În regulă, frate. El va face anunţul
acum. [„Vedeţi, suntem aici în seara aceasta. Şi mâine seară
suntem la Tempe Assembly of God. Şi apoi Mountain View în
Sunnyslope pe douăzeci şi trei. Şi apoi la Central Assembly pe
douăzeci şi patru.”] În regulă, bine. [„Nu-mi puteam aminti nici
eu. M-am cam încurcat cu asta.”] Nu te gândi la asta.

Am vorbit zilele trecute, despre, „Că nu-mi pot aminti.”
33 Şi Fratele Jack Moore mi-a spus, a zis, „Tu crezi că eşti
grav?” a zis el.
34 Am spus, „Frate Jack, încep să vorbesc şi nu reuşesc să îmi
amintesc chiar despre ce vorbeam.”
35 A zis, „Nu te gândi că asta e grav.” A zis, „Eu sun la telefon,
sun pe cineva, zic, ‚Ce vrei?’” Păi, situaţia devine destul de
gravă!…?…Oh!
36 Astfel, vai, asta s-ar putea să sune glumeţ, ceea ce eu cred
că nu este bine să spun aici la amvon. Dar copiii lui Dumnezeu
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sunt doar copii fericiţi, oricum, ştiţi, astfel nouă—nouă chiar ne
place. M-am gândit că asta era cumva drăguţ.
37 Voi toţi, mulţi dintre voi, îl cunoaşteţi pe Fratele JackMoore.
El este din Shreveport, Louisiana, Tabernacolul Life, un frate
foarte bun. Şi astfel îmi spunea asta. El este şi un antreprenor.
38 A zis, „Nu te gândi că asta e grav, Frate Branham.” A zis,
„Am sunat pe cineva zilele trecute, şi am sunat la numărul lor.”
Şi a zis, „Au răspuns, au spus, ‚Bună.’ Am zis, ‚Ei bine, ce vreţi?’”

M-am gândit, „Păi, situaţia se agravează mult, Frate Jack.”
39 Astfel acum, mă gândesc că ar fi bine, şi aceşti prieteni care
vor să se facă rugăciune pentru ei, şi să-i aducă pe bolnavii lor,
atunci noi ne vom ruga pentru ei.
40 Acum, în seara aceasta, m-am gândit ce voi spune în seara
aceasta aici în această bisericuţă minunată. M-am gândit, „Păi,
eu nu ştiu ce.” Trebuie doar să iau un text mic, şi am încredere
că Domnul va amesteca cuvintele pe undeva, şi să lase să cadă
unde va ajuta pe cineva. Să fiu…nu încerc niciodată să iau un
text, încerc întotdeauna să mă simt călăuzit, şi notez o grămadă
de Scripturi, şi aşa mai departe. Şi—şi atunci, dacă Domnul
călăuzeşte diferit, atunci eu doar merg aşa cum El călăuzeşte.
Şi cred că acela este felul cum noi toţi ar trebui să facem. Nu-i
aşa? Faceţi la fel.
41 Şi acum este un lucru care—care eu—eu vreau, fiecare
biserică să anunţe acest lucru la fiecare grup local. Şi aceea este,
că dacă…Când aţi terminat rugăciunea pentru păstorul vostru
şi cei dragi ai voştri, să nu uitaţi de mine, pentru că realizez,
zilnic, mai mult ca oricând, că ne apropiem de capătul drumului.
42 Şi eu recent am îngropat-o pe mama mea, cu câteva
săptămâni în urmă. Şi am ţinut-o în braţele mele până când
Dumnezeu i-a luat răsuflarea şi sufletul ei spre Cer. Am urmărit
acea moarte vitează a unei femei umplute cu Duhul Sfânt, şi
văzând-o ajungând la capătul drumului. M-am gândit, „Oh, eu—
eu doar trebuie să am fiecare mamă în felul acela. Chiar trebuie
să fac ceva să fac…să fac ce pot eu, să-i fac pe oameni să vadă
ce înseamnă asta de fapt.”
43 Şi, prieteni, sunt convins că este poate puţin mai profund.
Şi cred că noi luăm asta puţin prea uşor decât cum este de fapt.
Cred că ar trebui să ţinem minte. Dacă Dumnezeu este aşa de
sfânt încât Îngerii apar murdari în privirea Lui, cum apărem
noi? Vedeţi? Aşa este. Astfel vrem să ţinem minte. Şi amintiţi-
vă, Dumnezeu se află departe acolo în Eternitate, care întrece
în strălucire toţi sorii din sistemul solar. „Sfânt, sfânt, sfânt,”
Îngerii cu aripi pe feţele lor, şi peste picioarele lor, zboară în
Prezenţa Lui, strigă, „Sfânt.” Ce ar trebui să fim noi? Astfel
noi…Aste e ce noi încercăm să facem.



NUNTA MIELULUI 7

44 Şi—şi eu simt de parcă aceasta, Împărăţia lui Dumnezeu, este
ca un om care a luat un năvod şi s-a dus la mare, Isus a spus,
şi l-a aruncat. Şi când a tras, a prins multe feluri. Dar peştele
bun, desigur, a fost ţinut; şi celălalt peşte răpitor aruncat în apă,
aşa ca raci, şi—şi şerpi, şopârle, şi ţestoase, şi aşa mai departe.
Dar năvoadele Evangheliei prinde tot. Şi noi suntem…Într-
o zi va fi un timp când noi vom arunca ultimul nostru năvod,
Frate Adams. Aşa este. Nu sunt eu sau voi chemaţi să spunem
care este peşte şi care nu este. Noi nu ştim. Noi doar aruncăm
năvodul şi îl tragem. Asta e tot. Dumnezeu îi cunoaşte pe ai Lui.
„Pe aceia pe care El i-a cunoscut mai dinainte, i-a şi chemat; şi
pe aceia pe care El i-a chemat, i-a şi justificat; şi pe aceia pe
care El i-a justificat, i-a şi proslăvit.” Astfel noi aşteptăm, doar
aruncăm năvodul. Şi este privilegiul meu în seara aceasta să stau
în biserica Fratelui Edmonds aici să ajut la aruncarea năvodului
în acest loc, să vedem dacă este vreun peşte pe care Dumnezeu îl
are pentru Împărăţia Lui.
45 Acum, chiar înainte de a citi Cuvântul, să vorbim cu Autorul
Cuvântului doar puţin în timp ce ne plecăm capetele.
46 Cu capetele noastre plecate, în sacralitatea acestui moment,
căci ne apropiem de Cuvântul Dumnezeului celui viu, care este
Dumnezeu, mă întreb dacă sunt persoane aici care au cereri pe
inimile lor, care ar vrea să fie amintite în această rugăciune.
Faceţi cunoscut printr-o mână ridicată.

Doamne Isuse, priveşte la audienţă, cunoscând fiecare inimă.
Vă mulţumesc.

47 Dumnezeule sfânt şi plin de har, cel Atotputernic, El
Shaddai, care Te-ai arătat lui Abraham în Numele de
„cel Atotputernic, Dumnezeul cu piept, Dătătorul de tărie,
Hrănitorul celor slabi,” vino la noi în seara aceasta, Tată. Şi
suntem conştienţi de slăbiciunile noastre şi de greşelile noastre.
Ne mărturisim păcatele înaintea Ta, şi le punem pe altarul
Tău de aramă al judecăţii, şi cerem ca Sângele lui Isus Cristos
să le înlăture, în jertfa pe care o facem. Acordă aceasta, O
Dumnezeule.
48 Ne supunem vieţile şi tot ce avem, şi puţinul talent care ne
este dat. Doamne, foloseşte-l spre slava lui Dumnezeu.
49 Binecuvântează această biserică, păstorul ei minunat,
diaconii, administratorii, şi tot comitetul, şi fiecare membru care
vine în această biserică numită „Părtăşie.” Dumnezeule, mă rog
ca bărbaţii şi femeile, când intră pe uşa acestui local, ca ei să
cadă sub convingere din pricina plăcutei rânduiri a Duhului
Sfânt în interiorul clădirii. Admite aceasta, Doamne.
50 Iartă-ne păcatele, şi fărădelegile noastre, cerem din nou.
Aminteşte-ţi de cei care şi-au ridicatmâinile. Jos, sub aceamână,
Doamne, era o inimă care cerea ceva de la Tine, şi probabil că
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poate numai Tu ai putea să îndeplineşti asta. Mă rog ca Tu să
acorzi aceasta, Tată. De orice au ei nevoie, dă-le din abundenţă.
Dacă sunt bolnavi, Doamne, vindecă-i. Dacă este cineva care
cade de pe cale, întăreşte-l pe acela, acel genunchi slăbit. „O
trestie zdrobită, El nu o va frânge, sau mucul care mai arde
încă nu-l va stinge.” Şi noi ştim că El nu va refuza niciodată o
trestie zdrobită; El o va îndrepta. Şi mă rog, Tată Ceresc, dacă
sunt duhuri care sunt frânte, sau—sau descurajaţi, sau mâini
slăbite care atârnă, şi genunchi împovăraţi, fie ca ei să fie ridicaţi
în seara aceasta, Doamne. Fie ca Duhul Sfânt să vină şi să ne
vindece inimile şi duhurile noastre, şi fiinţele noastre fizice, şi
noi îi vom da Lui toată lauda pentru aceasta. Cerem asta în
Numele lui Isus. Amin.
51 Dacă vreţi să deschideţi Scriptura, doar pentru o vorbire
de aproximativ treizeci de minute, aş dori să citiţi cu mine din
cartea Apocalipsa, capitolul 19. Şi aş vrea să citesc până la
versetul 7, inclusiv.

Şi după aceste lucruri am auzit un glas puternic de
gloată multă în cer, care zicea, Aleluia; Mântuirea,…
slava, cinstea, şi puterea, sunt a Domnului Dumnezeului
nostru:
Pentru că judecata Lui este adevărată şi dreaptă: căci

El a judecat pe curva cea mare, care strica pământul cu
curviile ei, şi a răzbunat sângele robilor Săi, din mâna
ei.
Şi au zis iar, Aleluia. Şi fumul ei se ridică în sus în vecii

vecilor.
Şi cei douăzeci şi patru de bătrâni şi cele patru făpturi

s-au aruncat la pământ şi s-au închinat lui Dumnezeu,
care şedea pe tron, şi au zis, Amin; Aleluia.
Şi din tron a ieşit un glas, care zicea, Lăudaţi pe

Dumnezeul nostru, toţi robii lui, voi care vă temeţi de
El, mici şi mari.
Şi am auzit ca un glas de gloatămultă, şi ca glasul unor

ape multe, şi ca glasul unor tunete puternice, care zicea
Aleluia: Domnul Dumnezeul nostru Cel Atotputernic
împărăţeşte.
Să ne bucurăm, şi să ne veselim, şi să-I dăm slavă: căci

a venit nunta mielului, şi soţia Lui s-a pregătit.
52 Aş vrea să vorbesc în seara aceasta pe tema: Nunta Mielului,
doar pentru câteva momente să…Suntem foarte familiarizaţi
cu această Scriptură. Fără îndoială că păstorul vostru minunat
de aici a abordat acest subiect de multe ori.
53 Şi, că, noi ştim că va fi o Mireasă, şi că urmează să fie o cină
de nuntă servită în ceruri. Asta este tot atât de sigur că va fi,
precum este Dumnezeu, pentru că este Cuvântul Lui. Şi ştim că
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cei care urmează să formeze acea Mireasă va fi Biserica Lui, şi ei
urmează să apară înaintea Lui fără pată sau zbârcitură. Şi ei au
acummaterialul pe pământ ca să se pregătească. Dacă observaţi,
a spus, „Ea s-a pregătit.”
54 Aşa de mulţi zic, „Dacă Domnul va lua acest duh rău de la
mine, de băutură, sau de jocuri de noroc, sau de minciună, sau
de furat, eu Îl voi sluji.”
55 Dar asta depinde de voi. Vedeţi, şi voi trebuie să faceţi ceva.
„Cei ce vor birui vor moşteni toate lucrurile.” Cei care biruiesc.
Voi aveţi putere să o faceţi, dar trebuie să vreţi să renunţaţi.
Vedeţi? „Ea S-a pregătit.” Îmi place acel Cuvânt.
56 Vedeţi, Dumnezeu nu ar putea să ne împingă printr-o ţeavă
mică şi să ne tragă afară la celălalt capăt, şi apoi să zică, „Ferice
de cel ce biruieşte.” Nu aţi avea nimic de biruit; El doar v-a
împins prin ea. Dar voi trebuie să luaţi singuri decizii. Eu trebuie
să iau decizii pentru mine. Făcând asta, noi ne arătăm credinţa
şi respectul faţă de Dumnezeu.
57 Lui Abraham i s-a promis un copil, dar el a trebuit să
menţină această făgăduinţă timp de douăzeci şi cinci de ani,
suişurile şi coborâşurile care le-a avut el, şi ispite, în acei
douăzeci şi cinci de ani. Dar el s-a ţinut de cuvântul făgăduinţei.
58 Şi lui Israel i s-a făgăduit o ţară făgăduită, dar ei au trebuit
să lupte pentru fiecare centimetru din aceasta. „Orice loc pe
care îl va călca talpa piciorului vostru, vi l-am dat,” i-a spus
Dumnezeu lui Iosua. Era totul acolo. Ţara era acolo, şi Dumnezeu
le-a dat-o, dar ei trebuie să lupte pentru ea.
59 Aşa este şi cu vindecarea Divină. Dumnezeu are puterea să
vă vindece, dacă aveţi curajul să acceptaţi, dar veţi lupta pentru
fiecare centimetru din drum.
60 Dumnezeu are har uimitor să vă mântuiască, şi El o va face,
dar voi vă veţi lupta pentru fiecare centimetru din calea voastră.
61 Am stat în spatele amvonului, de aproape treizeci şi unu de
ani, şi fiecare centimetru din aceasta a fost o luptă, constant. A
fost cu siguranţă.
62 „Dar trebuie să luptăm dacă trebuie să împărăţim.” Astfel
aflăm că Mireasa trebuie să Se pregătească. „Să fim gata să dăm
la o parte fiecare greutate care ne înfăşoară aşa de lesne, ca
să putem alerga cu stăruinţă în alergarea care ne stă înainte.”
Noi înşine trebuie să le dăm la o parte. Nu putem spune,
„Dumnezeule, Vino, dă-le la o parte pentru noi.” Noi trebuie să
facem asta, noi înşine.
63 Acum, îmi place să mă gândesc la nunţi. Am avut privilegiul
să căsătoresc destul de mulţi oameni. Şi mă gândesc, când
conduc un tânăr şi o tânără la altar, şi îi văd venind traversând
biserica; şi ea, frumoasă îmbrăcată cu veşmântul ei de nuntă,
şi voalul peste faţa ei în jos; şi mirele, drept, îmbrăcat frumos;
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şi tânăr şi plin de vigoare, în timp ce păşesc ei acolo în forma
cea mai bună a vieţii lor, şi rostesc acel jurământ al căsătoriei,
cred că este ceva dulce privitor la lucrul acesta. Este ceva sacru,
pentru că asta îmi aminteşte că acolo va fi o altă mare nuntă
într-o zi, când Mireasa lui Cristos va veni păşind pe coridoarele
Slavei.
64 Mirele va avea totul pregătit. Va avea loc o nuntă şi o cină.
Cum ne place să ne gândim că vom sta la masă unul în faţa
celuilalt, şi vom da mâinile unii cu alţii, şi lacrimile vor curge
pe obrajii noştri. Şi gândiţi-vă, El se va apropia şi ne va şterge
toate lacrimile din ochii noştri, va spune, „Nu plângeţi. Totul
s-a terminat acum. Intraţi în bucuriile Domnului care au fost
pregătite pentru voi încă de la întemeierea lumii.” Oh, frate,
aceea ne va face să ne iubim mai mult unul pe altul.
65 Eu cred că asta este problema cu Biserica, Mireasa astăzi,
care este formată din toate bisericile care cred în Cristos. Nu este
clădirea bisericii, nici nu este organizaţia sau denominaţiunea,
ci indivizii care sunt în biserică sunt cei care alcătuiesc Mireasa.
66 Am un prieten bun în Louisville, Kentucky, Dr. Wallace
Cauble, care era un slujitor al Bisericii lui Cristos, şi a venit şi
a primit Duhul Sfânt, şi este păstor la una dintre cele mai mari
şi mai numeroase biserici din Louisville, biserica Uşii Deschise.
El a fost un prieten foarte preţios pentru mine. Şi cu câteva zile
în urmă, stăteam pe stradă, şi l-am văzut venind pe stradă. Şi eu
întotdeauna l-am iubit, şi el m-a iubit pe mine.
67 Dar într-o zi el a avut o operaţie de amigdale, şi era pe
moarte cu hemoragie. Şi era la Spitalul Saint Joseph, şi au spus
că era pe moarte. Şi D-na McSpadden m-a sunat, a spus, „Dr.
Wallace Cauble.” Nu îl cunoşteam încă, dar ştiam că acolo era o
biserică mare a Uşii Deschise. A spus, „El moare. Doctorii i-au
dat injecţii, orice altceva. L-au cusut. Continuă să piardă mult
sânge, şi ei nu pot opri sângele. Sângele nu se coagulează, şi, ştiţi,
ca să oprească hemoragia.” Şi a zis, „Aumisionari acolo, şi ei vor
ca tu să vii, să te rogi pentru el.”
68 Păi, eu am auzit de Dr. Wallace Cauble, şi astfel cumva am
fost puţin reticent, dar m-am dus. Şi când m-am uitat în camera
de spital, erau misionari şi lucrători mari, toţi înăuntru acolo,
plângeau şi se rugau. Şi m-am gândit, „Oh, vai! Eumicuţ, unmic
holy-roller, mă duc acolo? Mai bine stau aici afară.” Astfel m-am
pus jos în spatele aparatului de Coke afară în hol. M-am rugat
lui Dumnezeu, să—să oprească sângele, pentru Fratele Cauble.
Am coborât din nou şi am ieşit.
69 Doar ce am ajuns acasă, cam de cincisprezece minute, şi
telefonul a sunat din nou, şi voiau să ştie de ce întârziam, că nu
eram acolo. Şi am spus, „Eu—eu am venit. Dar erau aşa de mulţi
înăuntru acolo. Eu—eu doar nu m-am simţit călăuzit să intru,
poate, vedeţi, aşa de mulţi, lucrătorii mari acolo.”
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70 Atunci el a zis, „Vino chiar acum.” A zis, „Omul numai poate
trăi decât încă puţină vreme.”
71 Astfel m-am dus, din nou. Şi când am intrat acolo, el încerca
să determine o soră Catolică să îl accepte pe Cristos caMântuitor
personal; şi el sângera, şi sângele îi zbura din gură. Am intrat.

Şi el a spus, „Bună ziua?”
72 Şi eu am spus, „Bună ziua?” Era aşezat în pat, şi tuşea în acel
fel, şi îi ieşea sângele.

Şi a spus, „Cum te numeşti?”
Şi am spus, „Sunt Fratele Branham.”

73 Şi a început să plângă, m-a îmbrăţişat. Am îngenunchiat
acolo.
74 Acum, acesta este Dr. Wallace Cauble, de la biserica Uşii
Deschise din Louisville. Trimiteţi-i o scrisoare. „Sângele s-a
oprit în acea secundă.” Nu a mai ieşit de atunci. Vedeţi? Şi noi
am fost foarte, foarte buni prieteni de atunci. Şi zilele trecute, l-
am întâlnit. Şi el a zis…
75 Oswald J. Smith, mulţi dintre voi îl cunoaşteţi pe Fratele
Smith. Este un mare misionar, şi vine la Fratele Cauble, pentru
că îi place foarte mult de el. A spus, „Frate Cauble, ştii,” a spus,
„Eu…” Ceva despre soţia lui. A spus, „Când m-am căsătorit la
început,” a spus, „am simţit ca şi cum, ei bine, dacă fac o greşeală,
eu voi, oh, pot lua alta,” pentru că era tânăr. „Dar,” a spus, „după
ce vin copiii,” a spus, „atunci este cam greu să trăieşti fără ea.
Apoi când ajungi cam pe la vârsta de cincizeci de ani, chiar nu
mai poţi trăi fără ea. Şi pe măsură ce îmbătrâneşti, păi, te—te
simţi aşa.”

Am spus, „Presupun că e cam aşa.” Am fost…
76 Despre ce a venit vorba, ştiţi cum pot doamnele să facă
cumpărături, şi soţia mea era acolo. Şi ea este regina la toate
acestea. Ea chiar stă tot timpul. Sărmanele mele picioare
aproape că mă ucid, pe stradă când merg cu ea. Şi el îmi spunea,
a spus, „Ei bine, tu chiar nu poţi trăi fără ea.” Şi aşa e cum a ieşit
remarca.
77 Cândm-am dus acasă, am stat acolo în cameră, mă gândeam,
„Aşa este.” Am aplicat-o la altceva.
78 Ştiţi, când am fost mai întâi convertit în…am devenit un
predicator Misionar Baptist, mă gândeam, „Dacă o persoană nu
era un Baptist, pur şi simplu nu era mântuit. Asta era tot.” Şi
purtam o Biblie sub braţ, şi mă gândeam că Domnul mă chemase
ca să-i fac pe toţi Baptişti. „Şi toţi care nu credea exact cum
credeau Baptiştii, erau total pe dinafară.”
79 Pe măsură ce treceau zilele, mă gândeam că aveam toată
treaba de făcut, eu însumi. Şi am ajuns să aflu, am observat un
alt frate care avea o biserică, un păstor. Trăgea şi el tot aşa de
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tare cum trăgeam eu. Până la urmă, pătura se întinde un pic şi
înspre el, ştiţi.
80 Atunci aflăm, că avem nevoie unii de alţii. Şi acum, după
ce începem să ajungem aşa de departe, este chiar cumva greu să
continuăm unul fără celălalt. Asta e tot. Noi chiar trebuie să fim
unii cu alţii, aşa. Şi cred că asta este în această mare mişcare
penticostală. Sunt bucuros să văd acele bariere de indiferenţă
că se doboară, marea Biserică a lui Dumnezeu a început să se
unească împreună în părtăşie. Înseamnă că nunta se apropie
şi mai mult acum. Şi pietrele, sunt tăiate pe cât se poate de
special, ele au un loc pe undeva în acea clădire, dacă sunt pietrele
Domnului.
81 Acum, nunta, într-un fel, este un tip. Nunta pământească de
aici este un tip al nunţii cereşti. Acum să reflectămasupra acestui
lucru, doar pentru câteva momente, să analizăm un moment.
82 Primul lucru care este, trebuie luată o decizie. Primul lucru,
ce se ia, la nunta naturală, este că trebuie luată o decizie. Tânăra
trebuie să îşi ia decizia, dacă îl vrea pe acest tânăr; şi tânărul,
dacă o vrea pe tânără. Trebuie luată o decizie, şi voi trebuie să
o faceţi. Ea trebuie să fie singura femeie din lume pe care tu o
iubeşti, şi el trebuie să fie singurul bărbat. Dacă nu, atunci aţi
făcut o decizie greşită.
83 Şi este acelaşi lucru când se ia decizia pentru Cristos. Primul
lucru pe care trebuie să-l faceţi, este să vă hotărâţi dacă îl veţi
sluji pe Dumnezeu şi Îl veţi primi ca Mântuitorul vostru, sau nu
o veţi face. Veţi sluji lumea? Îl veţi sluji pe Cristos? Trebuie să vă
hotărâţi. Trebuie luată o decizie. Când vă hotărâţi, că veţi sluji
fie lui Dumnezeu, fie lui mamona, atunci vă faceţi alegerea. Dar
decizia trebuie să fie luată.
84 Şi apoi, după ce decizia este luată, că v-aţi decis, atunci vine
logodna. Care, o veţi găsi la altar. Trebuie să faceţi o logodnă
înainte ca această uniune să poată avea loc. Şi aşa este cu
Biserica lui Cristos. Trebuie să fie o logodnă cu Cristos, un—un
angajament, o logodnă, o legătură de dragoste.
85 Şi apoi, următorul lucru, este—se face promisiunea. Trebuie
să se facă promisiuni unul altuia, aşa că tu promiţi. „Scumpo,
dacă te vei căsători cu mine, îţi promit că voi fi loial şi cinstit.
Eu numă voi uita la nicio altă femeie.” Sau, „Eu numă voi uita la
niciun alt bărbat. Şi eu voi face toate acele lucruri ca datorie, de
soţie. Noi avem copii, voi face totul ca o datorie ca o—de mamă.
Eu—eu mă voi îngriji de casă.” Toate aceste promisiuni trebuie
să fie făcute, sau ar trebui să fie făcute, într-o căsătorie corectă.
86 Şi este acelaşi lucru când veniţi la Cristos. „Doamne, dacă
mă vei primi în Împărăţia Ta, eu promit.” Iată. „Te voi iubi. Îţi
voi fi devotat. Te voi sluji, zi şi noapte.” Este regretabil că uităm
asta. „Te voi sluji, zi şi noapte. Voi posti. Mă voi ruga. Îţi voi fi
loial. Voi aduce zeciuielilemele înmagazie. Eu—eu voi—eumă voi
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ruga, de multe ori pe zi. Eu voi—eu voi face orice. Şi Îţi promit
toată dragostea mea.” Iată ce ar trebui să faceţi. Exact aşa este,
să promiteţi asta, şi ar trebui să vă vină din inimă.
87 Dacă îi promiţi soţului tău asta, şi nu vine din inimă, că aşa
este, în mod absolut nu trăieşti corect faţă de el. Este un fel de
relaţie cristalizată.
88 Uitaţi aici. Dacă—dacă voi nu aveţi dinţi, şi folosiţi dinţi
falşi, acum, aceea este în ordine. Aceştia înlocuiesc dinţii care
i-aţi avut odată. Dar, de fapt, acei dinţi nu sunt conectaţi cu voi.
Nu sunt parte din voi. Dacă aţi avut un—un braţ amputat, şi vă
puneţi un braţ fals, ei bine, braţul acela de fapt nu este conectat
cu voi. Este doar prins de voi. Vedeţi? Nu este conectat cu voi.
89 Şi când noi ne luăm angajamentul faţă de Cristos, dacă nu
devenim parte din El, aşa cum o femeie ar trebui să devină parte
dintr-un bărbat şi un bărbat parte din femeie, atunci noi suntem
Creştini artificiali. Nu suntem, în realitate. În realitate nu eşti
căsătorit cu acea femeie. Ai putea fi devotată. Dacă nu-l iubeşti
pe soţul tău, şi el la vârsta de şaizeci sau şaptezeci de ani, şi nu-l
iubeşti la fel de mult cum l-ai iubit la început, atunci tu de fapt
doar îi creşti copiii.
90 Iată cum sunt bisericile, prea multe astăzi. Doar luăm
numele de „Biserică Creştină,” pretinzând a fi Mireasa. Pe când,
este artificial. Nu suntem conectaţi cu Cristos în niciun fel.
Suntem ca un dinte artificial, braţ artificial, ochi artificial.
Vedeţi? Este ceva care este artificial dacă noi doar ni-l punem.
Păi, nu vă puteţi pune pe voi Creştinismul. Voi trebuie să fiţi
conectaţi.
91 Şi apoi o biserică care este doar artificială, numită biserica
lui Cristos, ei bine, acei copii atunci nu sunt înăuntru Acolo, care
sunt născuţi din aceeaşi organizaţie. Este numai…Ei nu sunt
copiii lui Cristos. Ei sunt copii denominaţionali, şi nu copii ai lui
Cristos.
92 Dacă femeia nu este conectată cu bărbatul cu fidelitate,
atunci nu este soţul ei. Este doar un bărbat cu care ea a făcut un
jurământ de a trăi, şi ea a făcut un jurământ greşit. Ea a promis
să-l iubească, şi ea a spus că îl iubeşte, şi nu a făcut-o. Tot timpul,
bărbatul este amăgit.
93 Dar este un lucru sigur, prieteni, noi nu îl vom amăgi pe
Cristos. El îi cunoaşte pe ai Lui.
94 Dar, vedeţi, în primul rând, deciziile luate. Următorul,
logodna. Apoi, promisiunea.
95 Şi, apoi, ceremonia. Şi aceea este când mireasa—mireasa
trece pe numele mirelui. Ea nu mai este atunci pe numele ei. Ea
trece pe numele mirelui.
96 Şi atunci când Biserica are ceremonia, îşi face promisiunile,
atunci Ea trece pe Numele Mirelui. Atunci Ea nu mai este o
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biserică a lumii. Ea este Biserica Domnului Isus Cristos. Amin.
Nu…Eu nu vreau să spun, că, prin nume. Eu vreau să spun,
că, prin Naştere, prin natură, prin puterea lui Dumnezeu. Prin
Adevărul descoperit al lui Dumnezeu, în inimă, Ea devine o
Biserică Creştină, marea Biserică Creştină apostolică universală.
Ea devine o parte din Cristos. Când Ea face acest lucru, Ea…
Cristos infuzează în Ea Propriul Lui Duh, propria Lui Viaţă. Şi
Biblia le-a spus, lui Adam şi Evei, acolo, „Voi nu mai sunteţi doi,
ci una.” Şi când femeia, Biserica, este căsătorită cu Cristos, nu
mai sunt doi. Sunt Una. Cristos în voi! Amin. Asta e. Viaţa Lui
a fost adusă în voi, atunci voi deveniţi Mireasa.
97 Apoi, un alt lucru, după ce ea a făcut toate aceste jurăminte,
şi aşa mai departe, şi ceremonia a fost rostită:
98 Cum, numele soţiei mele era Broy înainte ca ea să fie
căsătorită. Acum, ea nu mai este Broy. Ea este Branham. Acum,
ea nu mai este Broy. Ea este Branham.
99 Şi când voi veniţi în Cristos, nu mai aparţineţi lumii. Sunteţi
ai lui Cristos. Vedeţi? Nu vă interesează de lucrurile lumii. Sunt
moarte pentru voi. „Căci cel ce iubeşte lumea, sau lucrurile din
lume, dragostea lui Dumnezeu nici măcar nu este în el.”
100 Astfel, vedeţi, nu poţi fi un Creştin artificial. Poţi fi un aşa-
zis Creştin, artificial.
101 Dar nu poţi fi un Creştin, să devii, până când Cristos se
infuzează pe Sine, prin botezul Duhului Sfânt, în tine. Atunci
eşti conectat cu El. Nu mai sunteţi doi. Sunteţi Una. Cristos a
făgăduit să fie în noi, aşa cum Tatăl era în Cristos. „Eu şi Tatăl
suntem Una. Voi şi Eu suntem Una.” Vedeţi? Cristos în noi! Tot
ce era Dumnezeu, El a turnat în Cristos. Şi tot ce era Cristos, El
a turnat în Biserică ca să continue lucrarea Evangheliei.
102 Atunci noi devenim, nu printr-un nume artificial, ci printr-
o realitate a Duhului Sfânt al Vieţii care ne conectează în
Cristos. Atunci, prin puterea învierii Lui, suntem înviaţi din
lucrurile moarte ale lumii, şi şedem cu El în locurile Cereşti.
Amin. Îmi place asta. În seara aceasta, noi şedem în locurile
Cereşti în Cristos Isus, vedeţi, înviaţi cu El; am murit faţă de
lucrurile lumii, şi ne-am îmbrăcat cu Cristos. Şi când noi ne
îmbrăcăm cu Cristos, atunci lumea este moartă, atunci pe noi
nu ne mai interesează de lume. Lumea este moartă pentru noi.
Şi suntem…Şi ea este moartă pentru noi, şi noi suntem morţi
pentru ea.
103 Sunteţi o persoană diferită, personalitate diferită, pentru că
sunteţi o creaţie nouă. Creaţiune! Nu aceeaşi creaţie, cizelată;
nu un—un om care a întors pagina. Ci un om care a murit, şi a
fost născut din nou, şi a devenit o creaţie nouă în Cristos Isus, şi
Duhul viului Dumnezeu locuieşte în persoană.
104 Acum, întocmai ca femeia care nu mai este Broy, ea este o
Branham, şi ea poartă acest nume.
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105 Şi Biserica numai este din lume, ci este înNumele lui Cristos,
Ea este. Ea este conectată cu El, prin Propria Lui Viaţă.
106 Aţi citit vreodată în Scriptură, cum că primul om, creat de
Dumnezeu, a fost o—o persoană dublă? Adam era şi Adam şi Eva,
spiritual vorbind, dar când El a făcut primul om după propriul
Său chip. „Şi Dumnezeu este un Duh.” Dar, când i-a pus în trup,
El i-a separat. A luat duhul masculin, l-a pus în bărbat, şi a luat
duhul feminin şi l-a pus în femeie.
107 Acum, când vedeţi o femeie care vrea să se comporte ca un
bărbat, este ceva greşit. Când vedeţi că un bărbat vrea să se
comporte ca o femeie, este ceva greşit. Astfel se pare că toată
lumea este greşită, astăzi. Bărbaţii încearcă să se comporte ca
femeile; femeile ca bărbaţii. Aşa este. Este adevărat.
108 Acum observaţi. Este atât de perfect, încât atunci când
Dumnezeu a luat şi a făcut un om, şi ca să arate că El nu o voia
ca să fie din nimic diferit, femeia nu era în creaţiunea originală.
Astfel ea nu este în creaţie, ci ea este o parte din Adam. Este un
produs secundar. El se duce la coasta lui Adam, nu ca să facă
o altă creatură, ci ca să ia o parte dintr-o creatură şi a făcut o
altă creatură din aceasta. Şi El a luat duhul masculin care era în
Adam…Şi a luat duhul feminin care era în Adam, de fapt, şi l-
a pus în femeie. Astfel, şi duhul şi trupul, ei devin una.
109 A fost un simbol frumos pentru ce a făcut Dumnezeu la
Calvar. L-a luat pe Cristos, şi L-a conectat cu Biserica, printr-
o coapsă despicată, a adus Sângele care a curăţit persoana, care
sfinţeşte trupul Bisericii, şi pune Duhul Dumnezeului celui viu,
pe care L-a luat de pe cruce acolo, din Cristos, şi Îl pune în
individ. Atunci ei sunt una. Ei devin una. Cristos şi voi sunteţi
una.
110 Şi tu şi soţul tău ar trebui să fiţi una. Dacă este ceva contrar,
atunci este ceva greşit cu uniunea voastră.
111 Şi dacă este ceva contrar cu noi, faţă de Cristos, nu credem
Cuvântul Lui, spunem, „Oh, asta a fost pentru alte vremuri,”
este ceva greşit cu uniunea noastră cu El. Dacă spuneţi, „Zilele
miracolelor au trecut; nu există vindecare Divină; nu există
botezul Duhului Sfânt,” le atribuiţi în trecut cândva, aceea arată
că Duhul lui Cristos nu este în voi.
112 Pentru că, „La început era Cuvântul, şi Cuvântul era cu
Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu. Şi Cuvântul s-a făcut
trup.” Şi atunci când Cuvântul Lui devine proeminent în voi,
atunci, vedeţi, voi şi Cristos sunteţi una atunci. „Dacă rămâneţi
în Mine, şi Cuvântul Meu în voi, puteţi cere ce vreţi,” pentru că
nu mai sunteţi voi. Este Cuvântul lui Dumnezeu, Cristos în voi.
Deveniţi una. Bine.
113 Apoi, un alt lucru, după ce ea face aceea, după ce ea şi-a
împlinit jurămintele, şi şi-a făcut căsătoria, şi a trecut pe numele
viitorului soţ, numele mirelui, atunci ea este moştenitoare la tot
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ce posedă el. Este moştenitoarea fiecărui lucru. Soţia ta este o
moştenitoare a tot ce ai tu.
114 Şi asta-i ce este Biserica, dacă Ea doar ar şti asta, fiind parte
din El cu Duhul Lui în Ea. El a spus, „Lucrările pe care le fac
Eu le veţi face şi voi. Mai mari decât acestea veţi face, pentru că
Eu mă duc la Tatăl. Peste puţină vreme, şi lumea nu Mă va mai
vedea; dar voi Mă veţi vedea, pentru că Eu voi fi cu voi, chiar în
voi, până la sfârşitul lumii.” Atunci este Cristos în voi. Sunteţi
conectaţi împreună, şi sunteţi moştenitori cu El.
115 Şi dacă El ar fi aici pe pământ, ce ar face? Acelaşi lucru
pe care l-a făcut atunci, pentru că El este acelaşi ieri, azi şi în
veci. S-ar îngriji de treburile Tatălui. Ar vindeca bolnavii. Ar
face minuni. El ar face chiar exact ce a făcut când era aici pe
pământ, pentru că El rămâne acelaşi ieri, azi şi în veci. Este
absolut perfect. Aceasta este căsătoria.
116 Dar, acum, şi dacă această femeie se căsătoreşte, face toate
aceste jurăminte şi fiecare lucru, şi devine soţia acestui bărbat,
şi este moştenitoare la tot ce are el, şi aşa mai departe, şi apoi ea
o ia razna? Începe cu o criză de isterie. Ea începe să alerge după
alţi bărbaţi. Nu doar atât, ci îşi împarte şi dragostea cu alţii. Un
bărbat cu soţia lui, toate promisiunile care şi le-au făcut, şi apoi
ea se duce afară şi începe să-şi împartă viaţa cu alţii, dragostea
ei şi afecţiunea ei cu alţii.
117 Asta-i ce fac prea mulţi aşa-zişi Creştini, vă împărţiţi
dragostea cu lumea: jucând, dansând, jocuri de noroc, rămân
acasă de la adunările de rugăciune, să se uite la televizor, tot felul
de lucruri lumeşti care au luat locul dragostei lui Dumnezeu,
în inima bisericii. Ea are o criză de isterie. A luat-o razna. S-
a dus afară după alţi bărbaţi. Îşi împarte dragostea. Ea îşi va lua
zeciuiala pe care ar trebui să o dea la biserică; ea o va cheltui pe
alte lucruri acolo afară în lume. Ea va…În loc să îl iubească pe
Dumnezeu aşa cum ar trebui, şi să trăiască pentru Dumnezeu, şi
să-i placă să vină la biserică, aproape că trebuie să o convingi să
vină.
118 Păi, ştiu, aici nu de mult, un—un lucrător mi-a spus că el
a trimis aşa de multe rugăciuni…aşa de multe cartonaşe, să-i
facă pe oameni să semneze, că ei se vor angaja să vină la şcoala
Duminicală cel puţin şase luni din fiecare an.
119 Şi am văzut o mică fetişcană dincolo de deal acolo, unde am
lucrat. Şi ea a ieşit de acolo. Şi eu stăteam la uşă, am bătut la
uşă, şi ea a venit la uşă. Şi ea era una ca aceşti cântăreţi sălbatici
de aici, ştiţi.
120 Ca acest grup pe care ei au fost nevoiţi să-i aresteze aici
în Phoenix seara trecută, cred că a fost, care au făcut această
pervertire nouă de—de rock-and-roll, sau twist, sau ce o fi fost,
şi au fost nevoiţi să cheme poliţia să vină şi să-i ia. Tinerilor, nu
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înţelegeţi voi că acela este un duh al diavolului? Sub influenţă,
încât ei nu mai ştiau de ei, pe străzi, făcând zgomot.
121 Ca unii dintre aceşti comedianţi, sau aceşti discografi, şi
jochei, şi aşa mai departe, se duc într-un loc, în oraşul în
care eram. Şi tinerele îşi dădeau jos imbrăcămintea intimă şi o
aruncau pe scenă, la acest tânăr ca să le dea autografe. Nu vă daţi
seama că acela este diavolul? Este un duh din zilele din urmă.
Sigur. Este aşa o ruşine. Iată, au luat-o razna.
122 Această tânără, a ieşit, făcând zgomot. Ea nici măcar nu ştia
că eu eram…A uitat de mine că eram la uşă. Şi a spus, „Oh,
scuză-mă. Am uitat de tine că erai acolo.” Şi ea a lansat un sărut
la insul acela la radio, sau ce-o fi fost, şi a spus, „Ne vedem la
Greenbrier Patch,” sau unde ar fi fost. Urmau să aibă un fel de
dans în seara aceea.

Şi i-am spus la Dr. Brown, care era un prieten de-al meu.
123 El a spus, „Cum merge adunarea ta de acolo, Billy?”

Am spus, „Bine.” Am spus, „Le dăm pilule.”
A spus, „Ce fel de pilule?”

124 Am spus, „Evanghelii. Asta sigur îi face să vină tot timpul.”
Vedeţi?
125 Şi el mi-a spus despre asta, despre semnarea acelor
angajamente. Şi am spus, „Dr. Brown, crezi că acel cântăreţ
sălbatic de la acel radio ar trebui să o convingă pe acea fată să
semneze un angajament că ea va fi acolo în seara aceea?Nu deloc.
Ea şi-ar amaneta hainele de pe ea ca să ajungă acolo.”De ce? Este
ceva în ea care a conectat-o, un duh, la acea distracţie lumească.
126 Şi până când Biserica viului Dumnezeu, care este numită
Mireasa lui Cristos, nu ajunge să se conecteze cu Dumnezeu în
felul acela, ea încă se va tăvăli în lume, în lutul de noroi al
păcatului, până când ea nu este conectată cu Dumnezeu în aşa
fel, încât inima ei să fie într-atât de umplută cu slava şi puterea
lui Dumnezeu, până când ea nu poate vedea nimic altceva decât
pe Cristos. Aşa este.
127 Asta-i ce va trebui să facem. Acela-i singurul plan, singurul
program pe care îl are Dumnezeu, este să facă un lucru ca
acela. Nu trebuie să fiţi aduşi înăuntru artificial. Voi trebuie
să fiţi născuţi înăuntru, nu printr-o strângere de mână, sau să
aduceţi o scrisoare la biserică. Ci să fiţi născuţi în Biserica viului
Dumnezeu, prin regenerare, prin puterea învierii lui Isus Cristos,
care vă face o făptură nouă în El. Amin. Asta o aşează corect.
Asta o face. Sigur. În regulă.
128 Ea devine sălbatică. Începe să-şi împartă dragostea cu alţii,
lucruri lumeşti, distracţii lumeşti, se duce în locurile în care nu
ar trebui să meargă, spune lucrurile care ea nu ar trebui să le
spună.
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129 Aici odată eu…Aveau ceva pentru doamne…un fel de
petrecere de biserică la etaj. S-a întâmplat să am ceva de făcut
la subsolul acestei case. Şi vă spun, am auzit nişte lucruri
îngrozitoare când eram un păcătos, dar, acea întâlnire a femeilor,
eu nu am auzit niciodată glume mai rele în toată viaţa mea. Vă
puteţi imagina, o persoană care se numeşte o Creştină, să lase o
astfel de murdărie să curgă din ea?
130 Voi nu puteţi scoate apă dulce şi bună din aceeaşi cisternă.
Puneţi o găleată în fântână, şi iasă plină de mormoloci, îi numim
noi. Când coborâţi iar găleata, va scoate la suprafaţă acelaşi
lucru. Cisterna are nevoie de o curăţire, şi o umplere cu apă bună.
131 Iată care este problema cu biserica astăzi, în general vorbind,
că ea are nevoie de o curăţire, o umplere cu apele sfinte ale lui
Dumnezeu din Cer. Inima ei a devenit o hazna de orice vine.
Are amanţi de toate tipurile. Biblia a spus că va avea. „Iubitori
de plăceri mai mult decât iubitori de Dumnezeu, neînduplecaţi,
clevetitori, neînfrânaţi, şi neiubitori de cei care sunt buni.”
132 Vedeţi o femeie care încearcă să trăiască corect, un bărbat
care încearcă să trăiască corect, el devine un „holy-roller,” ea
devine o „fanatică,” sau ceva de modă veche. Ea este o repudiată.
Este dispreţuită şi respinsă de oamenii din această lume. Aşa
este.
133 Dar aţi observat vreodată ce trebuie să facă Biserica
adevărată? În Vechiul Testament, când aveau jertfa, ucideau o
pasăre, şi puneau sângele uneia peste cealaltă, perechea moartă;
şi zbura peste pământ, răspândind sângele perechiimoarte. Când
Biserica devine adevărata Mireasă a lui Isus Cristos, Ea va
purta Sângele lui Isus Cristos cu Ea, stropindu-l pe pământ,
strigând, „Sfânt, sfânt, sfânt, pentru Domnul.” Atmosfera ei,
fiecare părticică din ea va fi de la Dumnezeu. Toată alcătuirea
ei va fi de la Dumnezeu. Nu vă puteţi aştepta la nimic altceva.
134 Iată şi de ce vin oamenii la biserică. Nu pentru a juca cărţi
şi pentru a juca poker, pentru a dansa la subsol, pentru a avea
dineuri de beneficienţă şi lucruri ca acestea. Asta este pentru
lume. Şi noi niciodată nu vom fi capabili să ne comparăm cu ei,
şi să ne fie ruşine pentru că încercăm. Noi ar trebui să predicăm
Duhul Sfânt, în putere, şi învierea lui Cristos. Noi avem ceva ce ei
nu au. Să trăim asta, nu să încercăm să îi copiem pe ei. Să trăim
ce ştim că este bine. Să trăim în Cristos. Isus a spus, „Şi după ce
voi fi înălţat, voi atrage la Mine pe toţi oamenii. Voi sunteţi sarea
pământului. Dar sarea şi-a pierdut gustul, atunci nu mai este
bună la nimic decât să fie lepădată afară şi călcată în picioare
de oameni.” Mărturiile noastre!
135 Nu-i demirare, chiar şi grupurile noastre Penticostale, oricât
nu-mi place să spun asta, grupurile noastre Penticostale cad
chiar în acelaşi lucru, chiar în aceeaşi tendinţă. Şi nu-i de mirare
că oamenii spun că nu au ce spun ei că au. Această Biserică a
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mişcării penticostale ar trebui să fie atât de legată împreună cu
puterea Atotputernicului Dumnezeu, încât chiar Viaţa lui Isus
Cristos ar fi reflectată în Aceasta.
136 Dar noi vrem să ne modelăm după lume. „Noi o vom face,
oricum.” Vedeţi? „Vrem să facem cum vrem noi.” Dar nu ar trebui
să o facem. Este greşit să o facem. Bisericile sunt exact ca femeia,
care a luat-o razna.
137 Primul lucru care se ştie, aceasta se pune în regulă, la început
când Dumnezeu a dat naştere acestei Biserici penticostale, cu
vreo patruzeci sau cincizeci de ani în urmă. Trăia sfântă. Era
sfântă. Puterea lui Dumnezeu era cu ea. Dar aşa cum mergem
înainte, începem să ne conformăm după lume.
138 La un moment dat, trebuie să avem o clădire care să fie aşa
de mare încât trebuie să-i pună în umbră pe Metodişti acolo
în celălalt colţ. Trebuie să avem ceva aşa de mare, cel mai
mare lucru, şi cel mai mare lucru, şi cel mai mare lucru. Este o
ruşine. Mulţi dintre noi ne îngâmfăm când ajungem…Fratele
Penticostal vede pe cineva jos, misiunea mică, sau biserica
micuţă, şi ei se duc la o biserică mare. „Noi aparţinem de prima
biserică, sau biserica mare,” sau ceva de felul acesta; îi privesc
cu superioritate.
139 Ceea ce vă trebuie este Duhul Sfânt, să vă dezumfle un pic,
aşa este, vă va arăta că adevăratul botez al Duhului Sfânt va
face ca un frac să îşi pună braţele în jurul unei salopete şi să
spună, „frate.” Exact. Mântuire reală de modă veche, puterea
Atotputernicului Dumnezeu, da, domnule, va face ca o rochie de
mătase să îşi pună braţele în jurul uneia de stambă, şi să spună,
„Soră, te iubesc.” Sigur o va face.
140 Dar noi începem să mergem afară cu lumea, ne lăsăm duşi
de valuri. Biserica noastră o face. Noi nu mai trebuie să vorbim
despre Metodişti şi Baptişti. Noi suntem. Este în rândurile
noastre. Acesta-i motivul pentru care Duhul Sfânt nu se poate
mişca. Acesta-i motivul pentru care eu spun că Dumnezeu nu îşi
poate pune aprobarea peste nicio organizaţie în seara aceasta.
Pentru că, Neamurile nu au fost scoase ca o naţiune. Ei erau
un popor din Neamuri, pentru Numele Lui. Dumnezeu va lua
indivizi.
141 Acum, eu cred că organizaţiile noastre fac o lucrare bună.
Asta-i în regulă. Dar nu vă puteţi baza pe aceea, să spuneţi,
„Eu sunt penticostal, pentru că eu aparţin la o organizaţie
Penticostală.” Eşti penticostal când ai o experienţă penticostală.
Nu-mi pasă dacă aparţii la biserica Catolică, eşti penticostal. Nu
puteţi organiza Cincizecimea. Cincizecimea este o experienţă, nu
o organizaţie. Şi aşa este.
142 Dar noi Penticostalii am început să ne gândim, pentru că
avem numele de Penticostali, putem merge înainte şi să trăim
în lume, să facem orice vrem noi. Suntem ca şi cum am urca
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pe turnul lui Nimrod; va ajunge cenuşă. Ca şorţul din frunză de
smochin al lui Adam; va cădea. Ca linia Siegfried în Franţa, linia
Maginot în Germania; a fost anihilată.
143 Pentru că, nu există niciun alt turn, nicio altă poziţie. „Dar
Numele Domnului este un turn tare în care fuge cel neprihănit
şi stă la adăpost.” Când fugi în Acesta, tu iei Numele, Numele;
nu doar chemând un Nume, ci Numele şi persoana care eşti tu,
asemănător lui Cristos în viaţă. Amin. Minunat El este. Da.
144 Biserica a făcut acelaşi lucru, comiţând curvii spirituale, ca o
femeie care şi-ar împărţii dragostea de la soţul ei la un alt bărbat.
Aceea nu este femeia potrivită cu care să trăiască. Ştiţi asta. Şi
când biserica începe să-şi împartă părtăşia cu lumea, Dumnezeu
este un Dumnezeu gelos. El l-a lăsat pe Israel din această cauză,
şi Fiul Său va lăsa acelaşi lucru.
145 El va avea oMireasă care nu are nicio zbârcitură în Ea. Amin.
Ea este în întregime curăţită prin propriul Lui Sângele. Aşa este.
Astfel vedem unde ne aflăm, nunta se pregăteşte să vină.
146 Acum, noi aflăm că ea comite preacurvii spirituale, ieşind
cu lumea, mărturisind ceva, trăind ceva diferit. Asta nu va
funcţiona niciodată. Ceea ce ar trebui să facă biserica, este să
facă cum a făcut Estera. Estera a refuzat împodobirea lumii.
147 Cunoaştem acea cărticică despre Estera, cum că
Mardoheu…Unchiul lui avea o fiică. Şi era pe vremea domniilor
Mezilor şi Perşilor. Este un tip foarte frumos acolo. Împăratul,
unul dintre cei mai mari împăraţi din lume în acel timp, a ţinut
o mare sărbătoare. Şi a chemat-o pe împărăteasă să vină să stea
lângă el, dar ea nu a vrut. Ea a refuzat să facă acest lucru. Atunci
ce a făcut el? A fost atât de umilit, nu ştia ce să facă, pentru că
propria lui soţie nu a vrut să vină.
148 Eu cred că asta este foarte asemănător cu Cristos astăzi.
Cristos ne-a invitat să şedem în locurile Cereşti cu El, şi nouă
ne este ruşine de acest lucru. La mulţi oameni le este ruşine să
spună că au botezul Duhului Sfânt. Penticostali, aşa este, le este
ruşine să spună asta. Ne este ruşine cu El.
149 Şi astfel regina nu a vrut să vină. A refuzat să vină. Lucrul
acesta l-a făcut de ruşine. Faţa i s-a înroşit. Toţi au observat.
150 Mă întreb dacă faţa lui Isus nu se înroşeşte puţin, de
asemenea, când El ne cheamă pentru o lucrare, cheamămişcarea
Penticostală pentru părtăşie şi frăţietate, şi noi suntem aşa de
strâns organizaţi în grupuri mici încât nu ne vom apleca pentru
celălalt. Suntem aşa, devenim aşa de lumeşti şi lucruri ca acelea,
ne este ruşine cu numele de penticostal. Unii oameni se tem să
spună. Voi spuneţi, „Ei bine, eu—eu aparţin la…sunt unCreştin,
dar…”Eu sunt bucuros că am o experienţă penticostală. Amin.
Sunt bucuros să port Numele lui Isus Cristos. Este cel mai mare
privilegiu pe care l-am avut vreodată, să spun că sunt parte din
El.
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151 Acum aflăm, atunci, că a chemat câţiva consilieri, ca să-i
întrebe ce ar trebui să facă. Şi ei au zis, „Dacă lucrul acesta va
continua în acest fel, toate celelalte femei din întreaga ţară vor
lua exemplul primei doamne.”
152 Desigur, asta-i ce se întâmplă în seara aceasta. Mă uit la
unele dintre aceste femei. Sper să nu vă rănesc sentimentele, şi
totuşi sper că da, sper că o fac. Aha. Exact. Încearcă să fie acest
lucru de aici ca prima doamnă, cu aceste tunsori tapate. Nu am
mai văzut aşa ceva în toată viaţa mea.
153 Zilele trecute a venit o femeie într-un magazin unde o
aşteptam pe soţia mea, şi capul acelei femei era aşa de mare, şi
avea vopsea verde pe sub ochi. Am zis, „Pleacă de aici, baubau. O
să fiu cuminte.” Era cea mai îngrozitoare privelişte. V-ar speria.
Ce este asta? Prima doamnă. Este prima doamnă. Asta este. Şi
ele o iau ca exemplu.
154 Şi daţi-mi voie să spun asta acum. Nu am spus-o în glumă,
ci într-o pildă, ca voi să vedeţi. Asta este exact ce faceţi voi
Creştinii mai în vârstă pentru aceştia mai tineri. Chiar aşa.
Trebuie să fiţi exemple. Voi Penticostalii care pretindeţi că aveţi
Duhul Sfânt, voi trebuie să fiţi un exemplu pentru Metodişti, şi
Baptişti, Prezbiterieni. Nu ca prima doamnă, ci ca Isus trebuie să
fiţi voi. El vă spuneAici ce să faceţi, cum să faceţi. Noi trebuie să
urmăm regulile şi exemplele Lui. Dar iată cum aflăm. Estera…
155 Această împărăteasă, nu a vrut să asculte. Nu a vrut să vină;
l-a umilit. A zis, „Dacă—dacă această primă doamnă a ţării dă
un astfel de exemplu, toate celelalte femei vor face acest lucru.
Astfel atunci când un bărbat îşi cheamă soţia, ea va spune, ‚Du-
te şi aruncă-te în râu.’” Vedeţi? Băiete, el chiar a prezis America,
nu-i aşa? Acum, noi aflăm că, făcând asta, apoi acolo era un
om care avea destulă înţelepciune, s-a apropiat şi l-a sfătuit pe
împărat. A spus, „Lucrul care trebuie făcut este să o excomunici.
Şi să trimiţi în toată naţiunea, şi să chemi toate fecioarele care
există, fecioare tinere, şi de acolo să îţi alegi o nevastă.”
156 Acest lucru i-a plăcut împăratului. Astfel a trimis, a trimis
dregătorii, şi aşa mai departe, care s-au dus să—să strângă câte
fecioare tinere puteau, femeile frumoase din toate regatele şi
provinciile peste care domnea el, care era cel mai mare din lume.
157 Şi când a făcut acest lucru, s-a ajuns la această fetiţă
Evreică. Ea era mai degrabă ca un fel de lepădată, pentru că,
ca Neamurile, vedeţi, a fost lăsată la o parte. Şi ea nu avea nici
tată nici mamă. Şi Mardoheu, unchiul ei o creştea. Şi ea a trebuit
să plece, pentru a se califica.
158 Şi astfel ceea ce făceau ei, trebuiau să aducă aceste fete
pentru purificare timp de un anumit număr de luni. Trebuiau
să le parfumeze şi să facă tot felul de înfrumuseţări, şi să le
aranjeze, aşa ca ele să poată merge înaintea împăratului.
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159 Acum, asta este cam cum ar vrea lumea să aranjeze biserica
astăzi. Să o împodobească cu lumea; sa o modeleze cu lucrurile
lumii; încercând să aibă mai mulţi membri, acceptând orice în
părtăşia lor. Vai! Este un lucru jalnic. O organizaţie încearcă să
o învingă pe cealaltă, acceptă orice pentru un membru. Îi puteţi
accepta în această organizaţie, dar ei nu vor veni niciodată în
părtăşia lui Cristos până când nu sunt curăţiţi şi născuţi din
nou din Duhul lui Dumnezeu. Este adevărat. Ei ar putea să-şi
aibă numele într-o carte aici, dar nu sus Acolo, în Cartea Vieţii
Mielului, până când nu este scris cu Sângele Domnului Isus.
160 Toate femeile, s-au aranjat toate, să arate frumos. Şi, oh,
îmi imaginez că ele aveau într-adevăr nişte aspecte, poate după
prima doamnă şi aşa mai departe. S-au aranjat toate pentru că
urmau să apară înaintea împăratului.
161 Eu cred că, cam asta este toată problema cu bisericile noastre
astăzi. Încearcă să se aranjeze, lumeşte, având distracţii lumeşti,
lucruri lumeşti înăuntru, făcând lucruri care aparţin lumii,
asociindu-se cu lumea, crezând că îl pot întâlni pe Împărat. Lui
Dumnezeu nu-i pasă de asta. El urăşte asta. Dar noi vrem să
acţionăm ca lumea.
162 Unele dintre bisericile noastre, am spus, au lăsat jos
barierele, acceptând diaconi, şi aşa mai departe, în biserică, şi
uneori păstori, care sunt căsătoriţi de patru sau cinci ori, şi—şi
unii dintre ei care fumează ţigări. Spun, „Ei vor—ei vor scăpa de
asta. Vor fi în regulă.” Să scoţi un om dintr-un bar într-o seară,
şi să-l pui la amvon seara următoare. Eu nu cred în astfel de
lucruri. Cred că un om trebuie să fie dovedit, aşa este, dovedit.
Vă spun, de multe ori noi numim…
163 Eu cred în botezul Duhului Sfânt. Cred în vorbirea în limbi,
dar cred că punem prea mult accent pe asta. Un bărbat poate
vorbi în limbi, şi o femeie să vorbească în limbi, şi dacă viaţa ei
şi viaţa lui nu se aseamănă cu limbile în care se vorbeşte, atunci
este limba greşită, pentru că Duhul Sfânt vă va face să acţionaţi
ca Biblia. Vă va aduce la plinătatea staturii lui Cristos.
164 Luaţi o persoană care vorbeşte în limbi, cu destul caracter să
se certe cu un fierăstrău electric, şi să vorbească despre vecini, şi
fiecare lucru în acel fel. Păi, voi numiţi aceea Duhul Sfânt? Nu
poate fi. Nu, domnule.
165 Duhul Sfânt este smerenie, bucurie, pace, îndelungă răbdare,
bunătate, blândeţe, răbdare, credinţă. Duhul Sfânt, iată roada
Duhului, pe care Duhul Sfânt o rodeşte în Biserica Dumnezeului
celui viu, dulceaţă, şi smerenie, umilinţă, dragoste unii pentru
alţii, îndelungă răbdare.
166 Dacă un frate a luat-o greşit, să nu daţi în el doar sau altceva.
Mergeţi după el şi vedeţi dacă îl puteţi aduce înapoi. Nu aşteptaţi
să o facă predicatorul. Faceţi-o voi, altcineva. Predicatorul nu
poate face totul, nici diaconii nu pot. Fiecare, care este un
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membru al acestui Trup al lui Cristos, ar trebui să meargă unul
după altul. Avem…Şi dacă avem Duhul lui Cristos în noi…El
a învăţat marea pildă. Au lăsat cele nouăzeci şi nouă, şi au mers
după aceea una. Asta-i ce ar trebui să facem. Dar noi spunem,
„Oh, lasă-i să plece.” Nu ar trebui să facem asta niciodată. Ar
trebui să fim blânzi, iertători, îndelung răbdători. Asta e roada
Duhului.
167 Acum, ne aflăm atunci, că Estera, după ce ea…Au pus-
o într-unul dintre aceste locuri, să se aranjeze toată, ca să se
aranjeze, ca să se prezinte în faţa împăratului. Vai! Ea a refuzat
asta. Nu a vrut. A vrut să iasă exact aşa cum era. Amin.
168 Avem astăzi acele biserici care vor să acţioneze ca lumea, sau
pentru că ne mărim. Dumnezeu a spus, „Odată era mic, ei L-au
slujit. Dar când s-a mărit, atunci L-au uitat.” Aşa este.
169 Când aveam o cratiţă de tablă aici jos pe alee pe undeva, cu
o tamburină, bătând-o cu palmele; şi o chitară veche, la care
zdrăngăneam; şi aveam o adunare în stradă, eraţi smeriţi. Dar
când ajungem să avem clădiri de trei sau patru milioane de
dolari, şi lucruri mari aşa, atunci devenim atât de aroganţi că
uităm de asta, aşa este, ne cizelăm cu lumea.
170 Am fost într-un loc zilele trecute unde, un frate al sfinţeniei,
erau o grămadă de oameni care lucrau pentru el. Şi dacă fiecare
femeie ieşea de acolo la timpul cafelei, să ia o pauză de cafea,
fiecare femeie acolo avea păr scurt şi era dată cu ruj. Acum,
voi ziceţi, „Frate Branham, nu este treaba ta să spui asta.” Este.
Biblia spune asta. Aşa este.
171 Multe femei Penticostale poartă haine care aparţin unui
bărbat, şi Dumnezeu a spus că este o urâciune în ochii Lui.
Aşa este. Cum vă aşteptaţi să mergeţi în Cer aşa? Asta arată
că Duhul Sfânt nu este acolo înăuntru. Dacă Duhul Sfânt era
acolo, El v-ar condamna. Da. Oh, aţi putea să strigaţi, să vorbiţi
în limbi, să alergaţi în sus şi-n jos, să dansaţi în duhul. Am
văzut hinduşi să facă asta, şi indieni, şi orice altceva. Asta nu
înseamnă nimic, doar dacă acolo este o viaţă care să susţină ceea
ce vorbiţi, puterea Duhului Sfânt, care să producă oameni care
trăiesc evlavioşi. Iată Mireasa lui Cristos.
172 Estera urma să devină o mireasă, aşa că ea nu a vrut nimic
din împodobirea lumii. A vrut să intre, la împărat, exact aşa
cum era ea. Ea s-a împodobit cum ar trebui să facă femeile
penticostale, cu un duh blând şi smerit. Şi când toate aceste
prime doamne elegante au venit, cu toate lucrurile lor noi de
fandango, împăratul s-a uitat la ele, şi le-a pus în cameră cu
concubinele. Dar când această Estera a venit înaintea lui, şi el a
întrezărit acel duh dulce, smerit, blând, a spus, „Ea este. Mergeţi
şi luaţi coroana şi puneţi-o pe capul ei.” Asta e.
173 Ele să se împodobească cu acel fel de duh, nu numai femeile,
dar şi bărbaţii, să se împodobească cu acel fel de duh. Atunci
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ajungeţi să fiţi pregătiţi pentru Mireasă, dulce, reverentă. Estera
şi-a curăţit inima.
174 Sunt aşa de multe lucruri de care ne îngrijim, acest exterior,
oh, trebuie să conţină aşa de mult anti rid, şi aşa de mult din
aceasta, să—să estompeze asta.
175 Aici nu de mult, mă aflam într-un—un muzeu jos în
Tennessee. Am trecut pe lângă un loc mic, şi acesta arăta
analizele unui trup uman. Spunea că un om care cântărea o sută
cincizeci de livre, în substanţe chimice valora optzeci şi patru
de cenţi. Acum, eşti cineva, nu-i aşa, optzeci şi patru de cenţi?
Şi unele femei, femei Penticostale, se vor îmbrăca cu o haină de
nurcă de cinci sute de dolari şi îşi vor ţine capul sus, că dacă ar
ploua, le-ar îneca, şi ele nu valorează nici măcar optzeci şi patru
de cenţi, aşa este, în substanţe chimicale. Este adevărul, nu o
glumă. Este adevărul. Optzeci şi patru de cenţi, aproximativ cât
varul necesar pentru a stropi un cuib de găină, şi un pic de calciu
şi aşamai departe. Optzeci şi patru de cenţi, voi aveţi grijă de asta
cu mare atenţie.
176 Mergeţi la restaurant şi găsiţi…luaţi un bol de supă şi dacă
ar fi un păianjen în acesta, aţi da restaurantul în judecată.
177 Dar îl lăsaţi pe diavolul să vă bage pe gât televiziuni vechi,
murdare şi lucruri de cărţi, şi le înghiţiţi; să vă facă să vă
îmbrăcaţi cu haine vulgare, aceste femei, aceste rochii mici şi
strâmte ca un crenvurşti jupuit, şi să ieşiţi aşa aici pe stradă. Şi
ştii tu, sora mea, nu spun asta în glumă. Mă înţelegeţi greşit.
178 Ascultaţi. Eu spun asta. Comportaţi-vă aşa, şi în Ziua
Judecăţii veţi fi socotite ca o adulteră. Exact. Isus a spus,
„Oricine se uită la o femeie ca să o poftească a şi preacurvit
cu ea în inima lui.” Şi când acel păcătos trebuie să răspundă
pentru comitere de adulter, cine este? Voi. Cine a cauzat asta?
Voi. Aşa este. Dacă vă puneţi acolo afară, să vă arătaţi înaintea
bărbaţilor, să fiţi ca lumea şi să vă îmbrăcaţi ca lumea.
179 Am spus asta odată, şi o femeie, Louisville, Kentucky, a zis,
„Ei bine, ascultă aici, D-le Branham. Te voi face să înţelegi chiar
acum!”

Am spus, „Da, doamnă?”
A zis, „Este unicul tip de rochie care se face.”
Am spus, „Se fabrică maşini de cusut şi se vând stofe.”

180 Este pentru că vrei tu. Este ceva greşit în tine. Exact aşa este.
Nu faci asta pentru că este o modă. Nu o faci pentru că trebuie.
O faci pentru că aşa vrei tu.
181 Fumaţi pentru că vreţi. Nu trebuie să o faceţi. Mă gândesc că
cel mai prostesc lucru pe care l-am văzut vreodată a fost o femeie
care mergea pe stradă, aşa cum le vedeţi pe toate, automobile
şi cu acele ţigări între degete. Păi, este o ruşine. Este cea mai
maremişcare de coloana a cincea pe care o avem în naţiune, când
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doctorii şi ştiinţa medicală spun că sunt pline de cancer şi toate
celelalte. Şi ele trag din ele, tot timpul.
182 Să vezi o femeie, presupusă a fi o Creştină, întinsă acolo pe
un mal, cu scăldat mixt, îmbrăcată cu un costum de baie, întinsă
acolo. Eu am două fete. Nu spun că ele nu ar face asta. Spun că se
bronzează. Ele vor avea o bronzare dacă eu trăiesc. Va fi un soare
din asta. Vedeţi? Va fi soarele D-lui Branham, cu o scândură cam
aşa de lungă. Eu cred că este greşit.
183 Şi atunci ne definim „Oh, suntem un membru al bisericii
Penticostale.” Oh, ruşine să vă fie! Exact. Biserica Penticostală
are nevoie de o curăţire, din faţă de tot până în spate, şi prin
pivniţă şi la subsol, şi la etaj. Aşa este. Şi totuşi, în toată treaba
asta, este ce avem mai bun. Dar poate…
184 Exact ca în perioada revoluţionară şi în timpul Ioanei d’Arc,
Franţa avea nevoie de un revoluţionar, apoi au avut nevoie de un
contra-revoluţionar care să îndrepte unele din lucrurile pentru
care se revoltau.
185 Şi biserica Penticostală are nevoie de un revoluţionar. Exact.
Cu siguranţă. O revoltă împotriva lucrurilor care sunt greşite, şi
să accepte lucrurile care sunt corecte, amin, un botez proaspăt
al Duhului Sfânt: „O Biserică care să Se pregătească!”
186 Amintiţi-vă, asta nu va fi niciodată…Nu puteţi zice,
„Păi, acum, eu aparţin la aceasta, Adunarienii. Eu aparţin la
Foursquare, sau Biserica lui Dumnezeu, sau Numele lui Isus,”
sau—sau oricare dintre celelalte. Nu! Nu se poate intra cu
niciuna dintre acestea.
187 Dumnezeu vă cheamă ca individ. Şi eşti tu cel care trebuie să
te cureţi, pentru că, „El ia un popor din Neamuri, pentru Numele
Lui, Mireasa Lui, Neamurile.”
188 Estera s-a curăţit. Şi-a curăţit inima. Iată ce a curăţit ea. Iată
ce are nevoie biserica: o curăţire a inimii.

„Cum se curăţeşte inima, Frate Branham?”
189 „‚Spălată de apa Cuvântului,’ prin Sângele lui Isus Cristos.”
190 Biblia a spus că este greşit ca femeile să se comporte astfel,
şi ca bărbaţii să le permită să o facă. Este pentru ambii. Un
bărbat care îşi va lăsa femeia să iasă în stradă goală, cu haine
ca acelea, am puţină consideraţie că el ar fi măcar bărbat. El
este o marionetă. Aşa este. Ea îl foloseşte ca pe o cârpă de vase.
Să vă fie ruşine. Ar trebui să fiţi bărbaţi.
191 Şi un păstor care permite ca biserica lui să scape uşor cu
astfel de lucruri, fără să scoată gudronul din ea de la amvon. Este
un efeminat. De ce avem nevoie noi sunt bărbaţi, Evanghelia,
nu cu mănuşi de cauciuc, ci cu puterea şi demonstrarea Duhului
Sfânt, cu Cuvântul. Biblia spune că aceste lucruri sunt greşite.
Este greşit ca oamenii să facă în felul acela, să se comporte în
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acel fel. Asta ar trebui să se predice, şi trăit, şi peste tot. Sau,
biserica are nevoie de o purificare, o curăţire.
192 Estera şi-a curăţit inima înaintea lui Dumnezeu, a păşit sus
cu un duh blând şi smerit; Biserica care va fi Mireasa lui Cristos.
Acum, amintiţi-vă, Estera a refuzat podoaba lumească. Ea a luat
Duhul în inima ei, ca să meargă înaintea împăratului.
193 Şi femeia de astăzi, biserica care crede că va intra pentru
că are mai multe numere, are mulţimea cea mai bine îmbrăcată,
are cea mai mare organizaţie, cea mai mare biserică din oraş, şi
lucruri ca acelea, o veţi rata la un milion de mile dacă depindeţi
de asta.
194 Este un duh dulce, bun, respectuos faţă de Cuvântul lui
Dumnezeu, „spălat prin apa Cuvântului,” şi Cuvântul în voi. Este
o spălare. Amin. Biserica are nevoie de o spălare, o spălare a
Evangheliei depline. Aşa este. Nu doar o spălare parţială, ci o
spălare a Evangheliei depline, curăţită, „făcută făpturi noi în
Cristos Isus.”
195 Mireasa lui Isus nu este o mireasă murdară. El nu ar vrea ca
Mireasa Lui să fie murdară.
196 Dacă o femeie ar veni să se căsătorească, şi ar părea de parcă
ar fi ieşit din coteţul de porci de acolo; un bărbat cu un minim
de demnitate, nu s-ar căsători cu ea. Ar face-o să se cureţe.
197 Şi când biserica lui Cristos vine să se căsătorească, se
gândeşte că va intra în Mireasă, cu toată lumea agăţată de ea,
Mireasa lui Cristos nu va fi aşa. Nu, domnule.

Trebuie să mă grăbesc.
198 Nici Biserica lui Cristos nu este, a Domnului Isus Cristos,
acea Biserică nu este nici o Biserică zdrenţuită, cu zdrenţe
uzate de denominaţiuni. Ea nu trebuie să fie o membră a
vreunei denominaţiuni mari. Trebuie să fie spălată cu Sânge,
răscumpărată cu Sânge. Nu să spunem că noi aparţinem la cea
mai mare biserică, cea mai mare organizaţie, sau asta, aceea, sau
cealaltă. Ea trebuie să fie pură, sfinţită, sfântă, fără pată sau
zbârcitură, prin Sângele Mântuitorului ei, Isus Cristos.
199 Ca Estera, Omul ascuns în inimă, Omul ascuns, smerenia şi
blândeţea Duhului lui Dumnezeu, în inima omului; nu gloria şi
clasa lumii.
200 Am spus întotdeauna că lumea străluceşte; Evanghelia
radiază. Oh, este la un milion de mile distanţă. Hollywoodul
străluceşte; Biserica lui Cristos radiază de frumuseţe, şi este
blândă, şi dulce, amabilă. Aşa este.
201 Estera nu a vrut să se împodobească cu toate veşmintele
moderne ale lumii. Nu ar fi arătat ca soţia unui împărat.
202 Şi noi, dorind să fim ca lumea, şi ar arăta asta ca Soţia unui
Om Sfânt? Noi, ca Biserică a viului Dumnezeu, ne împodobim
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cu lucrurile lumii, şi apoi să arătăm ca Soţia unui Om Sfânt? Ar
părea natural?
203 Dacă aţi vedea un om astăzi, care s-ar presupune a fi un om
sfânt; iată că vine soţia lui, ca prima doamnă, cu una dintre acele
coafuri mari aşa; şi ceva roşu pe o parte, şi ceva verde pe cealaltă
parte, şi—şi arată de parcă a fost lovită peste gură cu o pensulă de
vopsea; şi tot felul de lucruri de genul acesta, mergând pe stradă,
în haine mici strâmte ca un crenvurşti în felul acela; şi tocurile
cam aşa de înalte, răsucindu-se, tocănind pe stradă; şi aţi spune,
„Aceea este nevasta unui om sfânt”? Nu spun glume. Doar fac
declaraţii.
204 Am venit la una dintre marile noastre mişcări Penticostale,
de aici nu de mult. Am avut un cort montat. Şi păstorul mi-a
spus, a zis, „Soţia mea este organista.”

Am spus, „Asta-i bine, frate.”
„Te deranjează dacă cântă ea?”
Am spus, „Nu. Nu, domnule. Sigur că nu.”

205 Şi el s-a dus la manager. Managerul a spus, Fratele Baxter, a
spus, „Este în regulă.”
206 A spus, „Frate Branham, vino aici. Vreau să faci cunoştinţă
cu soţia mea.” Şi m-am dus acolo.
207 Vă rog să mă iertaţi. Vedeţi? Nu încerc, să fac o—o remarcă.
Încerc să fac o afirmaţie. Vedeţi?
208 Şi femeia avea una dintre aceste manichiuri aici. Nu ştiu.
Lucrul acela, ştiţi, toată aranjată, şi nu am mai văzut niciodată
aşa ceva în viaţa mea; şi o rochie care era aşa de joasă aici, fără
nimic pe spate, şi aproape fără partea de jos. Şi eu—eu nu ammai
văzut niciodată aşa un aspect în viaţa mea. Şi avea cercei mari
care îi atârnau aşa, şi o grămadă de lucruri pe ea.
209 Şi m-am uitat în jur. M-am gândit, „Oh, vai!” Sunt un
Baptist, şi ştiu mai bine. M-am uitat din nou. Am spus…
210 Acum, vă rog, asta nu este o glumă. Dar a trebuit să-i spun
fratelui, şi sper că i-a fost de folos. Nu spun ca să fiu eu diferit;
dacă ar fi asta, aş fi un făţarnic, vedeţi, aş avea nevoie să fiu
curăţit, eu însumi.

Am spus, „Domnule, ai spus că soţia ta era o sfântă?”
A zis, „Oh, da.”

211 Am zis, „Ea arată ca o nesfântă, pentru mine.” Am zis, „Eu—
eu nu am mai văzut aşa ceva în viaţa mea, ca soţie de lucrător.
Asta nu arată ca soţia unui om sfânt.”
212 Şi nici biserica viului Dumnezeu, care depinde de modele ei,
petrecerile ei de ceai, şi partide de bunco, şi jocuri de cărţi, şi
dansuri, şi sociale, împodobindu-se aşa, cu lumea, să arate ca
o Mireasă Sfântă a lui Dumnezeu. Când ea fumează ţigări, şi
dansează, şi petreceri, şi dineuri de supă, şi bea cocktail, şi de
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toate în acel fel, şi zic că ei sunt Mireasa lui Cristos? Nu arată ca
Soţia unui Om Sfânt, pentru mine. Nu, domnule. El nu ar alege
un astfel de lucru. El va lua o femeie care este corectă, care arată
ca ceea ce încearcă El să reprezinte. Cred că asta este adevărat.
Asta ar putea răni un pic.
213 Bătrâna mea mamă din sud este dusă. Când eram un băieţel,
noi aveam…Nu aveam mai nimic de mâncare, aproape, şi
aveam fasole boabe şi turtă de mălai. Nu ştiu dacă voi ştiţi sau
nu ce sunt. Astfel nu aveam…Ea nu avea untură pe parcursul
anului, şi noi aproape că trebuia să luăm tigăi vechi cam aşa de
mari, şi să punem şorici în acestea. Mergeam unde tăiau ei, sau
măcelarii tăiau carnea şi ne dădeau şoriciul. Şi noi o încălzeam,
ca să facem untură, şi o turnam acolo.
214 În fiecare Sâmbătă seara, mama spunea că avem nevoie de
o doză de ulei de ricin. Şi eu—eu şi acum încă nu suport acel
lucru. Şi trebuia să îl iau. Veneam la ea, ţinându-mă de nas aşa.
Spuneam, „Mama, eu—eu chiar nu pot să-l iau.” Spuneam, „Mi
se face atât de rău.”

Ea spunea, „Dacă nu-ţi face rău, nu-ţi face nici un bine.”
215 Aşa cred că este cu predicarea Evangheliei. Dacă nu vă
prelucrează un pic, vă pune…să simţiţi că gastronomia voastră
spirituală a început corect, vă face un pic rău, să vă examinaţi
cu Biblia: să vedeţi dacă acel temperament vechi, şi egoism,
nelegiuire, dragoste de lume, televiziune, şi lucruri pe timp de
noapte; şi lăsând biserica goală, şi băncile goale. Când, ar trebui
să fiţi acolo afară ca Isus, să aveţi Duhul Lui în voi, încercând
să-i faceţi pe fiecare din ţară să vină la biserica voastră, să îl
primească pe Cristos. Şi ne definim atunci Mireasa lui Cristos?
Oh, ce păcat, prietene!
216 A venit ceasul. „Mireasa Lui S-a pregătit.” Oh! „Ea S-a
pregătit.” Ea a pus deoparte toate aceste lucruri. Amintiţi-vă,
Estera a fost aleasă, iar celelalte au fost respinse. Şi numai acei
care sunt născuţi din nou, care au Duhul lui Dumnezeu, vor fi
Aleşii în Ziua aceea, ca cununa slavei să fie aşezată pe capul Ei.
Şi ceilalţi vor fi respinşi.
217 Daţi-mi voie să vă spun o întâmplare mică. Eu—eu, eu
sunt un misionar, după cum ştiţi, fac evanghelizare, lucrare
misionară, cam de şapte ori peste hotare, în jurul lumii. Aici,
nu de mult, în oraşul Roma, Roma este un oraş mare de artă.
Şi aveau o şcoală de artă acolo, şi câţiva dintre tinerii noştri
Americani merg acolo în fiecare an, să facă un curs de artă de
un an sau doi, ca să înveţe să picteze tablouri. A fost un grup de
tineri Americani care s-a dus, cu câţiva ani în urmă, după cum
mi-a fost spusă povestea. Şi când ei ajung acolo, doar îşi fac de
cap. Când sunt în Roma, fac cum face Roma: ies afară şi beau, şi
se dezbracă, şi toate celelalte, şi se comportă rău, şi băieţi şi fete.
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218 Şi era o anumită şcoală. Şi în această şcoală, a ajuns acest—
acest grup de tineri Americani. Şi ei toţi, aproape, au făcut
acelaşi lucru. Dar o anumită fetiţă, nu a tolerat asta, deloc. Ea
rămânea acasă. Noaptea, citea în timp ce toţi ceilalţi erau afară
să bea. Ziua, lucra şi studia. Ei bine, ea era obiectul de râs al
întregii şcoli. Şi ea se păstra ca o doamnă, se comporta ca o
doamnă. Deşi erau tineri Romani şi toate lucrurile în jur, care
încercau să o facă să iasă, ea a refuzat. Nu, domnule. Ea s-a ţinut
de lecţiile ei, învăţa să deseneze, sau să picteze, adică. Şi se ţinea
de asta.
219 În cele din urmă, un bătrân custode din acel loc se tot uita
după ea, văzând că era atât de diferită, deşi el era un Romano
Catolic, a continuat să o observe, cum se comporta ea. Într-o
seară, tânăra, în parcul unde era atelierul, ei bine, sau locul unde
aveau şcoala, a ieşit în campus, şi a urcat spre vârful dealului, şi
soarele apunea. Şi stătea acolo sus, cu chipul ei frumos, curat, şi
părul lung pe spate, privea în acea parte înspre apusul soarelui.
220 Bătrânul custode grebla acolo în curte. Continua să o
privească pe fată, în timp ce grebla. Ceva tot îi spunea, „Du-
te, vorbeşte cu ea.” Astfel a lăsat grebla jos, şi-a scos pălăria
ponosită, s-a apropiat unde se afla tânăra doamnă. Şi-a dres
glasul. Ea s-a întors. El a spus, „Scuză-mă, domnişoară.”

Ea a zis, „Da, domnule. Desigur.”
221 Şi el a observat că ea a plâns. Toţi ceilalţi erau plecaţi la o
mare petrecere de noapte. A spus, „Doamnă, sper să mă înţelegi
la modul corect, că intenţia mea este doar să îţi vorbesc.” A spus,
„Tu eşti aici, de mai bine de doi ani. Şi am observat grupul cu
care ai venit, ei încontinuu sunt plecaţi la petreceri, şi se întorc
la orice oră din noapte, beţi, şi pe jumătate dezbrăcaţi, şi aşa
mai departe. Dar am observat că tu nu participi la astfel de
petreceri.” Şi a spus, „Eu—eu observ că, se pare, că tu priveşti
întotdeauna peste mare. Seara, vi aici sus, şi stai aici în fiecare
seară, şi priveşti cum apune soarele.” Şi a spus, „Care, care este
motivul?” A spus, „Eu sunt un om bătrân. Şi eu—eu sunt curios
să ştiu care este motivul diferenţei dintre tine şi ceilalţi.”
222 Ea a spus, „Da, domnule.” A spus, „Domnule, eu privesc spre
casă când apune soarele.” A spus, „Pe partea cealaltă, dincolo de
acel soare de acolo este patria mea.” Şi a spus, „În acea ţară este
un anumit stat. Şi în acel stat anume este un oraş anume. Şi în
acel anume oraş este o casă anume. Şi în casa aceea este un băiat
anume.” A spus, „Şi el, este un artist. Când am plecat, ca să vin
aici, i-am promis dragostea mea. Suntem logodiţi unul cu altul.”
223 Şi ea a spus, „Nu contează ce fac toţi ceilalţi, asta nu are
nimic de-a face cu mine.” A spus, „Am promis să trăiesc loială
şi cinstită.” Şi a spus, „Tânjesc după ziua când mă voi simţi pe
aripile acelui avion mare care mă va duce peste mare şi mă va
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lăsa la aeroport unde el mă va întâmpina. El construieşte o casă,
şi noi vom locui împreună în acea ţară.”
224 Şi a zis, „Iată de ce mă comport aşa cum o fac. Sunt
devotată promisiunii care am făcut-o unui băiat. Şi el este
devotat promisiunii care mi-o face mie.” A spus „Primesc veşti
de la el, din când în când, şi eu îi scriu, şi,” a spus, „corespondăm
unul cu altul. Noi încă ne ţinem jurămintele, aşteptând ziua în
care ne vom întâlni.”
225 Oh, cum s-ar potrivi asta unui Creştin adevărat, să se
îndepărteze de lucrurile lumii. Şi într-o zi, vorbiţi despre
intrarea în port, pe aripile unui Porumbel! El vine după o
Mireasă, una care nu se încurcă cu lumea sau cu lucrurile lumii.
Ea este spălată în Sângele Mielului. Şi-a promis dragostea Ei—
Ei doar pentru El. Dragostea pentru lume este dusă şi moartă
pentru Ea. „Nunta Mielului a venit, şi Mireasa Lui S-a pregătit.”

Să ne gândim la asta în timp ce ne aplecăm capetele doar un
moment.
226 Într-o zi, în timp ce eu privesc spre apusul soarelui, şi eu,
cu treizeci şi unu de ani în urmă, am făcut un angajament Celui
pe care Îl iubeam, toată dragostea mea pentru El. Am încercat
întotdeauna să rezist pentru El şi Cuvântul Lui, oriunde mă duc.
Ştiu că sunt mulţi alţii prezenţi aici, aşa, care aşteaptă ziua când
vechea corabie a Sionului va intra în port, va lua sufletele noastre
şi ne va duce în Prezenţa Celui pe care îl iubim şi Căruia am
promis dragostea noastră.
227 S-ar putea să fie unii aici în seara aceasta, care nu au
făcut niciodată acel angajament. S-ar putea să fie unii care l-
au făcut şi l-au încălcat. Dacă tu eşti în starea aceea în seara
aceasta, prietene, de ce nu te întorci deseară să îţi reînnoieşti
angajamentul? Dacă nu l-ai făcut, fă-l. De ce nu veniţi să îl faceţi
în seara asta? Spuneţi „Doamne Isuse, eu Te iubesc.”
228 Amintiţi-vă, dacă v-aţi făcut deja angajamentul, şi încă vă
amestecaţi cu lucrurile lumii, Isus nu va avea o mireasă ca aceea.
El nu va avea una care este preacurvară. Toată dragostea voastră
trebuie să fie pentru El. Şi dacă iubeşti lucrurile din lume, şi
modele din această lume, mai mult decât îl iubeşti pe Dumnezeu,
atunci tu nu te-ai pregătit.
229 Este acea persoană aici în seara aceasta, în timp ce ne
avem capetele plecate, ai vrea să îţi ridici mâna, să zici, „Frate
Branham, roagă-te pentru mine. Vreau să fiu aşa. Eu—eu vreau
să fiu parte dinMireasă. Şi ştiu că fac lucruri care nu ar trebui să
le fac. Roagă-te pentru mine”? Dumnezeu să te binecuvânteze,
sora mea Indiană. Dumnezeu să te binecuvânteze, soră. Şi pe
tine, fratele meu. Şi pe tine, frate. Altcineva? Ridicaţi-vă mâna
şi spuneţi, „Roagă-te pentru mine, Frate Branham. Eu—eu—eu—
eu ştiu că nu sunt bine.”
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230 Acum fiţi cinstiţi cu voi înşivă. Priviţi înapoi la viaţa voastră.
Voi trebuie să priviţi înapoi înainte să puteţi merge înainte.
Priviţi la ce aţi fost. Priviţi ce v-a făcut să faceţi duhul care îl
aveţi. Dacă nu aţi…Dacă declari că eşti Creştin, şi totuşi tu
încă te amesteci cu lucrurile lumii, frate, soră, cum puteţi să fiţi
altceva decât orbi dacă nu vedeţi că sunteţi greşiţi?
231 Cineva a spus zilele trecute, a spus, „Frate Branham, ar
trebui să-i laşi în pace pe astfel de oameni.” A spus, „Oamenii
te numesc un profet.”

Am spus, „Eu nu sunt un profet.”
232 A zis, „Dar oamenii cred că tu eşti. Ar trebui să le înveţi pe
aceste femei. În loc să le spui să poarte părul lung şi felul potrivit
de haine şi lucruri ca acelea, ar trebui să le spui cum să primească
lucruri spirituale.”
233 Am spus, „Cum să le pot învăţa algebra, când ele nu acceptă
nici măcar Abecedarul de la grădiniţă? Nu au nici măcar bunul
simţ să se cureţe, şi se numesc ‚Mireasa lui Cristos’!” Eu nu spun
asta iritat. Spun asta cu dragoste evlavioasă.
234 Aşa cum am spus în această dimineaţă, dacă vă văd mergând
pe râu într-o barcă, şi văd că vă veţi izbi de cascadă, acea barcă
nu va reuşi, eu că strig la voi şi urlu, nu încerc să vă rănesc. Eu
vă iubesc. Pentru că, dacă nu o fac, viaţa voastră va fi pierdută.
235 Mai este cineva, să ridice mâinile înainte să ne rugăm? Vă
văd, acolo în spate. Dumnezeu să te binecuvânteze, şi pe tine, şi
pe tine. Ştiţi că viaţa voastră demonstrează că sunteţi greşiţi.
Încă iubiţi lumea mai mult decât pe Dumnezeu, atunci acolo
este ceva greşit pe undeva. Uitaţi-vă la voi. Acolo în camerele de
afară, ridicaţi-vă mâna, spuneţi, „Roagă-te pentru mine, Frate
Branham.” Dumnezeu să vă binecuvânteze. Dumnezeu…Aşa
este. Sincer să fiu, eu—eu admir sinceritatea.
236 Iată care este problema cu biserica Penticostală astăzi. Nu
avem acea sinceritate reală care o aveam cândva. Nu avem
îndrăzneala să—să venim şi să spunem că, să admitem că suntem
greşiţi. Diavolul chiar are aşa un control asupra bisericii încât
aceasta doar se tăvăleşte în murdăria lumii. Să nu faceţi asta.
237 Viaţa voastră proprie vă dovedeşte că nu aveţi ce spuneţi că
aveţi. Atunci de ce să nu mărturisiţi? „Cel ce îşi va mărturisi
păcatul va avea iertare: cel care îşi ascunde păcatul nu va
propăşi.” Nu îl puteţi ascunde. Dumnezeu ştie totul despre asta.
Şi dacă voi vedeţi şi ştiţi că nu trăiţi corect, atunci de ce să nu
mărturisiţi, şi să recunoaşteţi şi să fie clar?
238 „Păcatele unor oamenimerg înaintea lor; unele vin pe urmă.”
Ale mele să meargă înainte. Lăsaţi-mă să le spun pe toate ale
mele chiar acum. Lăsaţi ca Dumnezeu să le îndrepte. Iată ce ar
trebui să facem.
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239 Au fost vreo şase sau opt mâini ridicate. Sigur sunt mai
multe decât atât în această bisericuţă, în această seară, de o
sută sau două- de persoane aici, sau poate o sută cincizeci.
Dumnezeu să te binecuvânteze, tinere. Acum, Dumnezeu să te
binecuvânteze, doamnă. Dumnezeu să te binecuvânteze, soră.
Aşa este. Dumnezeu să te binecuvânteze, fiule. Asta-i bine.
240 [Spaţiu gol pe bandă—Ed.]…femeile penticostale nu îşi
tăiau părul cândva, dar astăzi o fac. Ce s-a întâmplat? Cândva
nu făceau…purtau—purtau machiaj. Mama voastră nu o făcea,
dacă era penticostală. Ce s-a întâmplat astăzi? Pentru că se
bălăcesc în lucrurile lumii. Şi lumea se uită la noi. Noi pretindem
că suntem o Biserică a sfinţeniei. Care este problema? Nu arătăm
ca Mireasa lui Cristos. Despre voi bărbaţii acolo, acelaşi lucru.
Frate, să-ţi fie ruşine.
241 Tată Ceresc, când mă uit peste tot, şi fac o chemare la altar
într-un astfel de mod, mustrând, certând, pare că este aspru. Dar
înlăuntrul meu sângerează, când ştiu că ne apropiem de sfârşit.
Aceste bărcuţe vor ceda, într-una din aceste zile. Va lovimoartea,
şi problemele. Şi de câte ori am fost chemat lângă ei, şi i-am auzit
spunând, „Oh, Frate Branham, dacă doar aş putea să trăiesc
din nou.” Atunci, în timp ce aceştia pot, Doamne, să îndrepte
lucrurile!
242 Eu încerc cât pot de bine. Dumnezeule, fie ca Duhul Sfânt să
descopere oamenilor, că eu încerc doar să-i ajut, nu să-i mustru.
Dar, aşa cum a spus Pavel, în vechime! Dumnezeule, eu nu vreau
ca ei să fie răniţi, dar vreau să-i rănesc suficient ca să vadă unde
sunt greşiţi.
243 Mă rog ca Tu să acorzi, în seara aceasta, acestor oameni,
care au ridicat mâinile, chiar cu—cu suficient respect să—să
recunoască, înaintea lui Dumnezeu, că ei sunt greşiţi, şi vor să fie
bine. „Căutaţi, şi veţi găsi. Bateţi şi vi se va deschide.” Dar dacă
nu bateţi niciodată, cum vă va deschide El? Nu căutaţi niciodată,
cum veţi găsi?
244 Fă ca Duhul Sfânt, Doamne, să-i aducă pe aceşti oameni la
o predare deplină lui Dumnezeu, în această seară. Fie ca marele
Tată al Domnului nostru Isus Cristos să-i sfinţească, suflet, trup,
şi duh, şi să-i aşeze în Trupul Domnului Isus Cristos. „Căci nunta
Mielului este aproape, şi Mireasa Lui S-a pregătit.” O Doamne,
fie ca aceasta să fie seara de pregătire, căci mâine poate fi ziua
în care noi Îl întâlnim. Nu ştim în ce oră vom fi chemaţi să-L
întâlnim. Acordă asta, Doamne.
245 Acum în timp ce mă rog, şi voi aveţi capetele plecate.
Fiecare dintre voi care aţi ridicat mâna, dacă sunteţi sinceri în
profunzime cu asta, şi intenţionaţi cu adevărat, şi nu vă este
ruşine să spuneţi oamenilor că aţi greşit! Va trebui să staţi
cu ei acolo la Judecată, oricum. Şi Dumnezeu a pus destulă
condamnare în voi, ca să ştiţi că sunteţi greşiţi.
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246 Aici nu de mult, am predicat ceva de genul acesta. Vorbeam
cu o doamnă tânără care stătea acolo în spate. Ea arăta oribil,
fiica unui lucrător. Şi m-a aşteptat afară din biserică, şi dacă nu
m-a mai certat! A zis, „Ignorantule.” Mică, impertinentă, buze
vopsite; scurt, păr scurtat. A zis, „Dacă vreau ca cineva să-mi
spună despre asta, voi alege pe cineva care are un pic de minte.”
A zis, „Să nu mai vi niciodată la amvonul tatălui meu să predici
un astfel de lucru.”
247 Am spus, „Tu vrei să-mi spui că tatăl tău, un predicator
Baptist bun cinstit aşa cum este el, şi nu ar predica împotriva
acestui lucru?”

Ea a zis, „El nu te-a angajat să vii aici…”
Am spus, „Nu m-a angajat, deloc. Eu am venit la invitaţie.”
A zis, „Nu te voi ierta niciodată pentru asta.”

248 Am spus, „E treaba ta. Eu doar am urmat Evanghelia.”
Tufele de trandafiri fluturau acolo în adierea vântului. Femeie
tânără frumoasă.
249 Puţin mai târziu, cam un an mai târziu, treceam prin oraş.
Am văzut aceeaşi doamnă tânără cu fusta scurtă, fuma o ţigară,
mergând pe stradă. M-am gândit, „Aceea este soţia FrateluiAşa-
şi-aşa, sau, fiica.” Am traversat strada, să văd dacă pot să o prind
din urmă.
250 S-a uitat la mine, fuma acea ţigară, a suflat-o prin nas. A
spus, „Bună, predicatorule,” cu un limbaj nerespectuos, aşa.

Am spus, „Ei bine, bine!”
A zis, „Trage un fum din ţigara mea. Fii bărbat.”
Am spus, „Nu ţi-e ruşine de tine?”

251 Şi-a băgat mâna în poşeta ei, a spus, „Atunci ia o ţigară.”
252 Am spus, „Să-ţi fie ruşine. Să-ţi fie ruşine, să-i oferi
slujitorului lui Dumnezeu o ţigară.”

A zis, „Atunci poate vrei o gură din sticla mea.”
Am spus, „Te rog nu spune asta.”

253 M-am uitat la ea. Nu m-am putut abţine să nu plâng, pentru
că tăticul ei este un om bun. M-am uitat la ea. M-am gândit, „Oh,
vai! Ea credea că are timp din belşug.”
254 Am început să merg înainte. Nu am putut să-mi opresc
lacrimile din ochi. Am mers înainte. A zis, „Aşteaptă un minut.”

Am spus, „Da, doamnă?”
255 S-a întors. Aproape că era o ruşine să vorbesc cu ea pe stradă,
treceau oameni pe acolo. S-a apropiat. A zis, „Ştii ce mi-ai spus
în seara aceea?”

Am spus, „Îmi voi aminti întotdeauna.”
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256 A zis, „Vreau să-ţi spun, predicatorule, că ai avut dreptate.”
A zis, „Eu l-am întristat peDuhul Sfânt ultima dată.” Acum, iată
remarca pe care femeia mi-a făcut-o, şi eu niciodată nu o uit, cât
voi trăi. Ea a zis, „El se ocupa de mine în seara aceea. Dar,” a zis,
„când eu L-am refuzat de data aceea, a fost ultima mea dată.”
A zis, „Inima mea este atât de împietrită; nu mă interesează de
Dumnezeu, de biserică, şi de nimic altceva. Îl blestem pe tatăl
meu, în fiecare zi.” Şi a zis, „Pot vedea sufletul mamei mele fript
în iad, ca o clătită, şi să râd de asta.” Asta înseamnă a întrista
Duhul Sfânt pentru ultima dată. Gândiţi-vă.
257 Să mergem Acasă pe aripile unui Porumbel. Să fim Mireasa.
Ridicaţi-vă de pe scaunele voastre acum, dacă sunteţi greşiţi.
Veniţi aici. Staţi aici la altar şi spuneţi, „Am fost greşit.
Frate Branham, am accese de furie. Sau, eu—eu—eu am trăit
neevlavios. Eu—eu nu ar trebui să fac aceste lucruri pe care le fac.
Frate Branham, am făcut asta, aceea, sau cealaltă. Sunt vinovat
de minţit. Sunt vinovat de furt. Sunt vinovat de ceva. Nu l-am
slujit pe Dumnezeu aşa cum ar trebui, şi mi-e ruşine de mine, şi
vreau ca viaţa mea să fie îndreptată. Nu ai vrea să te rogi pentru
mine aici în seara aceasta, Frate Branham?” Eu voi fi bucuros să
o fac.
258 Dacă Dumnezeu va răspunde rugăciunilor mele, să mă
asculte pentru cei bolnavi, orbi, şi suferinzi, El cu siguranţă va
asculta o rugăciune pentru păcătos. Nu aţi vrea să veniţi şi să fiţi
parte din Mireasă în seara aceasta? Vă invit să veniţi.
259 Îţi mulţumesc, fratele meu. Admir acel tip de curaj, care
te va face să vi şi să admiţi că eşti greşit. Dumnezeu să te
binecuvânteze, frate. Stai chiar aici.
260 Vreţi să spuneţi că aţi putea ridica mâna şi să nu fiţi sinceri
privitor la asta? Ce s-a întâmplat cu oamenii? Frate, care este
problema? Ce se întâmplă cu oamenii noştri astăzi? Vreţi să
spuneţi că aţi ridicat mâna pentru că sunteţi greşiţi, şi apoi nu
veţi veni? Şi ştiţi, „Cel ce ştie să facă bine, şi nu face, săvârşeşete
un păcat.” Nu vreţi să veniţi?

În timp ce pianista, dacă vrei, soră, organista, doar puţină
muzică.
261 Vă invit. Vreau să vă întreb. Câţi din această audienţă aţi fost
în adunări când…Ştiţi că eu nu sunt un predicator. Eu nu am
educaţie.
262 Dumnezeu să te binecuvânteze, domnişoară. Este nevoie de
o fată adevărată ca să facă asta. Acest mic cor care vine aici, te
binecuvântez, sora mea. Este curaj adevărat. Eu—eu o admir pe
acea domnişoară. Dumnezeu să te binecuvânteze, dragă. Eu am o
fetiţă acasă, camde vârsta voastră, micuţa Rebekah. Vă apreciez.
O fetiţă indiană? Dumnezeu să te binecuvânteze, dragă, această
prinţesă mică. Dumnezeu să fie cu tine, scumpete. Tu, surioară,
Dumnezeu să fie cu tine. Şi cu tine, soră.
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263 Acum, priviţi aici. Dacă tinere doamne ca acestea, fetiţe, cu
conştiinţa sensibilă; şi predicând o predică care le taie în bucăţi,
şi iată-le venind aici în faţă, ştiind că sunt greşite, să stea aici
înaintea audienţei să facă o mărturisire. Sigur, sigur voi femeile
mai în vârstă, nu vreţi să veniţi? Veniţi aici, şi staţi aici.

Voi căuta faţa Ta;
Vindecă duhul meu rănit şi zdrobit.

Să o cântăm.
Mântuieşte-mă prin harul Tău.
Mântuitorule, Mântuitorule,
Ascultă…

264 Cu siguranţă sunteţi suficient de sinceri să faceţi o rugăciune
smerită, „Cheamă-mă, Doamne, încearcă-mă, şi vezi dacă este
ceva rău cu mine.”

Nu trece pe lângă mine.
Dumnezeu să te binecuvânteze, soră dragă.

265 Câţi din această adunare au stat şi au văzut, în audienţă,
femei, bărbaţi, şi toţi, au venit când eu stăteam în picioare să
mă rog pentru bolnavi, şi Duhul Sfânt le spune lucruri, despre
păcatele lor şi alte lucruri, şi ştie? Câţi dintre voi ştiu că este
adevărat? Nu greşeşte niciodată. Duhul Sfânt îmi spune, acelaşi
Duh Sfânt, că aici în seara aceasta este ceva care Îl întristează.
Acum, asta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Acum, înfruntaţi
asta aici, sau Acolo.
266 Eu nu sunt o persoană care cedează la emoţii. Nu, domnule.
Ştiu exact unde stau, şi eu—eu îl cunosc pe Dumnezeu. Aşa este.
Sunt mulţi dintre voi care aveţi nevoie să staţi chiar aici unde
sunt aceste fete tinere. Acum, nu vreţi să veniţi? Vă invit. Eu nu
vă voi convinge. Doar vă spun.
267 Cineva a spus, „Nu am auzit niciodată o chemare la altar
unde un lucrător să mustre audienţa, pentru astfel de lucruri.”
268 Aşa trebuie să se facă. Nu se vine cu o poveste care vă lasă
cu inima frântă, vreo mamă pe moarte sau ceva. Aceea, aceea-i
sub influenţa emoţiei. Se vine pe baza Cuvântului lui Dumnezeu.
Nu se vine sub nicio emoţie. Se vine crezând că Dumnezeu este
Dumnezeu, şi sunteţi în casa de judecată a Domnului. Şi veniţi,
pledând cazul vostru.
269 Dumnezeu să te binecuvânteze, fratele meu, sora mea. Vreau
să-ţi strâng mâna şi să zic că apreciez convingerea ta sinceră.
Domnişoară, te apreciez. Dumnezeu să te binecuvânteze. Fie ca
El să-ţi dea acel Duh de îndrăzneală. Te binecuvântez, fratele
meu. Dumnezeu să fie cu tine.
270 Încă o dată, apoi vom încheia. S-ar putea şi să se încheie
pentru ultima dată. Vedeţi? Eu nu ştiu când. Sper că nu. Dar s-
ar putea. Vedeţi?
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Mântuitorule…
271 Vino aici, soramea. Vreau să daumâna cu tine, îţimulţumesc.
Apreciez acea credinţă. Asta e credinţă veritabilă.
272 Vino aici, fratele meu. Vreau să dau mâna cu tine, chiar aici.
Apreciez sinceritatea ta. Dumnezeu să te binecuvânteze.
273 Vino aici. Dumnezeu să te binecuvânteze. Apreciez
sinceritatea ta, să iei poziţie pentru…

…trece pe lângă mine.
Mântuitorule…

274 Ce? „Nunta Mielului a venit, şi Mireasa Lui S-a pregătit.”
…strigăt smerit;
În timp ce pe…
Nu trece pe lângă mine. (Ce?)
Eu mă încred doar în meritul Tău,
Voi căuta faţa Ta;
Vindecă duhul meu rănit şi zdrobit, (unde
Cuvântul a tăiat în el.)

Mântuieşte-mă prin harul Tău.
Mântuitorule, Mântuitorule,
Ascultă al meu smerit…
În timp ce pe alţii Tu îi chemi,
Oh, nu trece pe lângă mine.

275 Amintiţi-vă, Duhul Sfânt a fost ce v-a tăiat în inimă, şi
aţi venit aici. Gândiţi-vă doar la locurile care El le-a tăiat, şi
acea persoană nu va uita niciodată. Îşi vor aminti asta pentru
totdeauna. „Dacă inimile noastre nu ne osândesc.” Dar când
veniţi cu ceva din Cuvântul lui Dumnezeu, şi ocoliţi asta, aceea
nu este Sămânţa lui Abraham. Abraham a păstrat făgăduinţa lui
Dumnezeu în inima lui, indiferent de ce venea sau pleca.
276 Îi apreciez pe toţi aceştia care stau în jurul altarului.
Rugăciunea mea pentru voi este ca Dumnezeu să vă dea dorinţa
inimii voastre în seara aceasta, şi să vă facă oameni cu adevărat
sfinţi.
277 Unii dintre aceşti tineri, aici sunt indieni, spanioli, mexicani,
toţi aici în jur, oameni care au declarat a fi Creştini, poate, de
mulţi ani, dar văd că sunt greşiţi. Ei vor să fie bine. „Ferice de
cei flămânzi şi însetaţi după neprihănire, căci ei vor fi săturaţi.”
Osândiţi, gata să se pună în regulă cu Dumnezeu, prin altarele
aprinse ale judecăţii lui Dumnezeu.
278 Trebuie să înfruntaţi acest lucru pe undeva, prieteni. Trebuie
să înfruntaţi asta pe undeva, aşa că înfruntaţi aici. Nu aşteptaţi
până dimineaţă. Aţi putea fi ucişi în seara aceasta, într-un
accident, mergând spre casă.
279 Chiar recent într-o adunare, am făcut o chemare la altar, şi—
şi am chemat, a fost parcă sus în Ohio. Şi în seara aceea, am
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părăsit clădirea, şi eram plecat cam de cincisprezece minute. Am
auzit pe cineva strigând, pe marginea drumului. M-am oprit, m-
am dus acolo. O maşină a avut un accident, a intrat în alta. Şi
o femeie care se afla acolo, aşa de agitată, şi-a scos inelul, aşa
de agitată era. A fost ucisă. Şi ea vorbea cu fiica ei, pe drumul
pe care conducea. O aveau acolo, pregătită pentru spital. Şi ele
amândouă ar fi trebuit să vină la altar. Şi fiica a zis, „Mama,
ultimul cuvânt care mi l-a spus înainte ca maşina să fie lovită,
‚Am greşit în seara asta. Ştiu că am greşit.’” Şi acolo viaţa ei a
fost chemată.

Oh, voi spuneţi, „Asta nu mi se va întâmpla mie.” S-ar putea.
S-ar putea.
280 Şi dacă Duhul Sfânt nu te va mai condamna niciodată şi nu
îţi mai spune că eşti greşit? Atunci veţi intra în Eternitate aşa. Şi
voi ştiţi, cu acel fel de duh, nu puteţi. Domnule, priveşte înapoi
prin toată viaţa ta, vezi cum ai trăit. Şi uită-te în trecut acolo
şi vezi dacă este acea viaţă dulce şi smerită a lui Cristos, care se
potriveşte cu tot Cuvântul Său. Dacă nu este, atunci vino şi pune-
te în regulă. Este…De ce—de ce să luăm un înlocuitor, când
cerurile sunt pline de adevăratele binecuvântări penticostale
care îţi vor curăţa inima, îţi vor purifica sufletul? Nu-i aşa?
281 Câţi lucrători sunt aici în seara aceasta? Vreau ca unii dintre
voi fraţilor să veniţi aici cu noi. Este în regulă, frate? Da. Veniţi
aici sus, vreţi, doar un minut, fraţilor? Aşa e.
282 Isus a spus, în Cuvântul Lui, „Cine ascultă cuvintele Mele,
şi crede în Cel ce M-a trimis, are Viaţă Eternă; şi nu vine la
judecată, ci a trecut din moarte la Viaţă.” Sfântul Ioan 6 a spus,
„Şi Eu îl voi învia din nou în ziua de apoi,” o înviere.
283 Oameni, noi, noi trebuie să înfruntăm asta. Trebuie să o
facem. Chiar trebuie făcut. Astfel…Nu este emoţie. Emoţiile
vin cu asta, desigur. Aşa este. Dar treaba cu asta este, este o inimă
consacrată.
284 Luaţi doar Cuvântul lui Dumnezeu, şi spuneţi,
„Dumnezeule, am greşit. Îmi pare rău că am făcut asta. Tu
cunoşti inima mea. Am greşit. Chiar aici în acest loc, îmi
mărturisesc greşeala. Şi din seara aceasta, de acum înainte,
eu sunt logodit cu Tine. Sunt parte din Mireasă. Nu voi mai
face asta niciodată; niciodată să nu-mi mai scape mânia. Eu
voi—eu mă voi comporta ca o doamnă. Mă voi comporta ca un
gentleman. Voi face lucrurile care Biblia spune să le fac. Te voi
lua chiar acum pe Cuvântul Tău.” Atunci veţi ajunge undeva.
285 Credeţi asta, predicatori ai Evangheliei? Este Adevărul? Aşa
este.
286 Acum, să ne plecăm capetele în rugăciune acum, chiar fiecare
dintre voi, în felul vostru.
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287 Amintiţi-vă, chiar alături de voi este Cristos. În faţa voastră,
aici pe altar, sunt Creştini care se roagă. În spatele vostru;
Slujitori ai Evangheliei care se roagă. Acum, asta vă pune într-
o atmosferă de rugăciune.
288 Acum, mărturisirea voastră, în inimile voastre, în felul
vostru: „Doamne, sunt greşit. Îmi pare rău, Doamne, că am făcut
aceste lucruri. Eu acum îmi mărturisesc păcatul. Cred în Tine. Te
accept acum. Vreau să fiu parte din Mireasă. În Numele lui Isus
mă rog.”

Acum, păstraţi mărturisirea voastră în inimă acum. Acum
mă voi ruga pentru voi.
289 TatăCeresc, cummă întristează uneori cândmă uit la oameni
care mă iubesc, şi văd cum iei Tu Cuvântul şi-L expui acolo.
Acesta chiar taie până la măduva oaselor, dar apoi Tu vii imediat
să adevereşti că este Adevărul. Este Adevărul.
290 Aici stau bărbaţi şi femei, chiar domnişoare, fetiţe care
stau aici cu capetele plecate, şi cu lacrimi în ochii lor, chiar la
răscrucea vieţii. Mă gândesc unde ar putea ajunge, acolo în acel
grup care se răsuceşte, de rock-and-roll, posedaţi de diavolul,
opresaţi de demoni. Iată-le, stau aici în seara aceasta cu inimile
plecate, vrând ceva pe care să-şi poată pune mâinile, să spună,
„Doamne Dumnezeule, curăţeşte-mă de toate lucrurile lumii.”
291 Aici sunt bărbaţi de vârstă mijlocie, bărbaţi tineri, femei
bătrâne, femei tinere, stau toţi împreună. Mărturisesc că sunt
greşiţi. Tu ai vorbit inimii lor; altfel nu ar fi niciodată aici. Asta
demonstrează că ei nicimăcar nu s-ar fi putut ridica din scaunele
lor, fără ca o decizie să fie deja făcută. Un Duh al lui Dumnezeu
era în jurul lor, şi—şi a spus, „Eşti greşit.”

Şi viaţa lor mică a spus, „Doamne, atunci eu Te vreau.”
Şi diavolul a spus, „Stai pe loc.”

292 Dar Duhul lui Dumnezeu a spus, „Ridică-te.” Şi ei au păşit
în ascultare, şi stau aici la altar.
293 Acum, aşa cum Ţi-am citat Cuvântul Tău, „Pe cel ce va veni
la Mine, cu niciun chip nu-l voi izgoni afară. De vor fi păcatele
voastre cum e cârmâzul, se vor face albe ca zăpada; roşii ca
purpura, albe ca lâna. Veniţi şi cumpăraţi de la Mine, vin şi ulei.
Harul Meu este de ajuns. Cine ascultă Cuvintele Mele, şi crede în
Cel ce M-a trimis, are Viaţă veşnică; şi nu va veni la Judecată, ci
a trecut din moarte la Viaţă. Şi acum nunta Mielului a venit, şi
Mireasa S-a pregătit.”
294 Tată, ei sunt ai Tăi. Sunt trofee ale Cuvântului Tău.
Sunt aici ca să fie spălaţi de apa Cuvântului, pentru că este
Evanghelia deplină. Nu cruţă nimic. A tăiat jos, ca să coboare
până la nivelul de grădiniţă. Smulge rădăcinile, rădăcinile
amărăciunii, rădăcinile indiferenţei, rădăcinile lumii. Smulge-le
afară, Doamne, prin Duhul Sfânt. Alungă-le de la aceşti oameni.
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295 Îi pretind pentru Tine în seara aceasta, Isuse, ca propria Ta
comoară personală, ca nestemate în coroana Ta, ca membri ai
Miresei Tale. Pretind vieţile lor. Mă rog cu toată inima mea, cu
aceşti slujitori, aceşti slujitori ai Dumnezeului celui viu. Mă rog
ca Tu să înlături de la ei, Doamne, lucrurile lumii, şi să le dai
curaj să stea în faţa lui Satan. Admite, Doamne. Noi credem că
Tu vei face acest lucru. Ai spus, „Cereţi Tatălui orice în Numele
Meu, Eu voi face.” Acum, Tu nu ai spus, „Ah, poate că voi face.”
Ai spus, „Eu o voi face.” Şi eu cred că este adevărat.
296 Acum, este de asemenea scris în Scripturi, „În Numele Meu
vor scoate draci.” Este un diavol care ar lua o doamnă tânără
sau o femeie, şi i-ar distruge viaţa. Este un diavol care ar lua un
bărbat şi i-ar distruge viaţa. Şi voi cita această mică povestire,
Doamne, în rugăciunea mea. Şi mă rog ca Tu să mă asculţi,
şi să răspunzi rugăciunii mele, ca fiecare dintre aceştia să fie
revendicaţi în această seară ca giuvaiere ale Împărăţiei. Ei au
venit. Şi eu trebuie să răspund pentru cuvintele mele în această
seară. Şi au venit aici ca să stea cu mine, şi ca să ne poziţionăm
alături de Cristos.
297 Acum, Satan, tu ai pierdut. Ai oprit câţiva dintre ei, dar nu
ai câştigat bătălia. Isus a spus, „Pe cel ce vine la Mine, cu niciun
chip nu-l voi izgoni afară.”
298 Satan, eu îţi spun, că într-o zi era un băieţel care păştea oile
tatălui său. Şi a intrat un leu şi a luat una dintre ele, a tras-o
afară, maltratând-o în mod rău, şi urma să o devoreze. Dar acest
păstoraş autentic, nu avea cine ştie ce în afară de o praştie, dar
el avea credinţă în Dumnezeul cel viu. S-a dus după acel leu, şi
l-a prins, şi el—el l-a ucis. S-a ridicat împotriva lui, şi el l-a prins
de barbă şi l-a ucis. A luat oaia din gura lui şi a dus-o înapoi la
păşune pentru vindecarea ei.
299 Tu ai luat aceste oi preţioase ale lui Dumnezeu, aceste
doamne, pe care le-ai făcut să-şi scurteze părul şi să poarte
machiaj, şi să arate ca lucruri pe care Biblia le condamnă,
şi tu credeai că sunt ale tale. Dar eu vin cu această simplă
praştie mică de rugăciune. Le aduc înapoi în seara aceasta.
Nu le mai poţi ţine. Ai pierdut bătălia. Aceşti oameni preţioşi
care stau aici, mieii lui Dumnezeu, dă-le drumul. Te conjurăm,
în Numele Domnului Isus Cristos. Pun între aceste obiceiuri şi
temperamente, şi imoralităţi şi orice ar putea fi, pun Sângele lui
Isus Cristos, prin credinţă, din nou între ei şi acel lucru. Tu nu-
i vei mai prinde. Ei sunt în păşunea Tatălui. Ei sunt copiii Lui.
Stai departe de ei. În Numele lui Isus Cristos, te conjur.
300 Nu este nici un diavol în iad care să vă poată atinge, dacă
veţi crede asta. Sunteţi acoperiţi de Sânge. Sunteţi înconjuraţi de
rugăciune, slujitori ai Evangheliei, şi mesageri ai legământului,
rugăciune. Fiecare dintre voi care staţi aici, aţi venit aici, ştiind
că aveţi obiceiuri, greşeli, şi lucruri de care vă este ruşine. Dacă
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le puneţi acum pe altarul de aramă al judecăţii lui Dumnezeu, şi
veţi accepta asta acum ca iertarea voastră, pe care Cristos vi-o
dă, vreţi să faceţi acea ofertă prin credinţă, să vă ridicaţi mâna
şi să spuneţi, „Eu acum o accept. S-a dus. Şi de azi înainte, nu
voi mai face niciodată”? Sunteţi mântuiţi prin Sângele lui Isus
Cristos. Amin. Amin. Slavă lui Dumnezeu.

Mai este cineva care ar vrea să vină, să se unească la acest
grup?
301 Este vreun bolnav în clădire, care ar vrea să se ridice pentru
rugăciune chiar în acest moment? Ridicaţi-vă.
302 Vreau ca fiecare dintre voi de aici, dacă nu sunteţi un—dacă
nu sunteţi un membru la o biserică bună a Evanghelie depline,
mergeţi la una, la aceasta dacă puteţi, dacă locuiţi aici aproape.
Mergeţi la păstor şi botezaţi-vă. Şi apoi dacă nu aţi primit Duhul
Sfânt, rugaţi-vă ca Dumnezeu să vă dea Duhul Sfânt şi să vă
umple, să vă facă un membru al Miresei.
303 Priviţi peste tot acolo, fraţilor, la oamenii bolnavi. Diavolul
nu-i poate ţine pe acei oameni. Acesta este timpul de eliberare.
Aleluia! Nu credeţi asta?

Să ne plecăm atunci capetele pentru rugăciune.
304 Şi fiecare dintre voi oamenii de acolo, care aveţi boli, cei care
staţi în picioare, puneţi-vă mâinile unii peste alţii. Isus Cristos
a spus, „Aceste semne îi vor însoţi pe cei ce cred. Dacă îşi pun
mâinile lor peste bolnavi, ei se vor însănătoşi.” Ţineţi-vă mâinile
unii peste alţii. Acum, să nu vă rugaţi pentru voi înşivă. Rugaţi-
vă pentru persoana de lângă voi peste care aveţi mâinile, pentru
că ei se roagă pentru voi.

Să ne rugăm împreună acum ca o Biserică Creştină.
305 Doamne Isuse, suntem mulţumitori pentru biruinţa din
această seară, sufletele vin la Tine. Acum, diavolul a luat câteva
dintre oile Tale, cu boală. Noi venim să-i pretindem înapoi. Şi ca
o Biserică a viului Dumnezeu, mustrăm pe diavolul, şi spunem,
„Dă drumul acestor oameni bolnavi, Satan. Te conjurăm în
Numele lui Isus Cristos, ca ei să poată fi vindecaţi.” Biblia a
spus, „Aceste semne îi vor însoţi pe cei ce cred. Dacă îşi pun
mâinile peste bolnavi, ei se vor însănătoşi.” Asta este făgăduinţa
lui Dumnezeu, şi ştim că este adevărat. Ei sunt vindecaţi prin
rănile Domnului Isus Cristos.
306 Acum, dacă credeţi asta, ridicaţi-vă mâinile şi daţi-I laudă.
Amin.
307 În regulă, păstorule, este toată a ta. Dumnezeu să te
binecuvânteze, frate. Aşa de plăcut să fiu cu voi în această seară.
Dumnezeu să fie cu voi.

Dumnezeu să vă binecuvânteze, fraţilor de aici. 



62-0121E Nunta Mielului
Tabernacolul Fellowship
Phoenix, Arizona U.S.A.

ROMANIAN

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS, ROMANIAN OFFICE
ULIUC 280 / TIMIS 307361 - ROMANIA

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org



anunţ pentru Dreptul de autor

Toate drepturile rezervate. Această carte se poate tipări pe un
imprimator într-o casă pentru folosire personală sau să fie distribuit,
gratuit, ca un mijloc de răspândire a Evangheliei lui Isus Cristos.
Această carte nu poate să fie vândută pe scară largă, afişată pe un
website, păstrată într-un sistem de recuperare, tradusă în alte limbi, sau
folosită pentru solicitarea de fonduri fără permisiunea clară în scris de
la Voice Of God Recordings®.

Pentru mai multe informaţii sau pentru alte materiale disponibile, vă
rog să contactaţi:

VOICE OF GOD RECORDINGS, ROMANIAN OFFICE
ULIUC 280 / TIMIS 307361 - ROMANIA

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org


